

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က စတင် ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)
အမှတ် (၃၃၁)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလဆန်း ၈ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁ ရက်၊ တနင်္လာနေ့။

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်
ဥဇာတ်ကဏ္ဍတန်လွတ်လပ်ရေးနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်တွင်ကျရောက်သော ဥဇာတ်ကဏ္ဍတန် သမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဥဇာတ်ကဏ္ဍတန်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ အလွတ်ကဏ္ဍတန်လွတ်လပ်ရေးအဖွဲ့အစည်းသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ ပေးပို့သည်။
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး အကျိုးခံစားရခြင်းကို အဓိကထားတဲ့ နိုင်ငံရေးစေတနာမှန်သက်သက်ဖြင့် လုပ်ဆောင်နေ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြောကြားသည့် ရေဒီယိုမိန့်ခွန်း

၁-၉-၂၀၁၄

မိဘပြည်သူများခင်ဗျား

ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ လက်ရှိအခြေအနေများကို မိဘပြည်သူများထံ ရေဒီယိုမှတစ်ဆင့် အသိပေးပြောကြား နေကျဖြစ်တဲ့အတိုင်း ဩဂုတ်လအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ပြောကြားရခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

ယနေ့မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းများရဲ့ အခြေအနေများကို လက်တွေ့ကျကျသုံးသပ်မယ်ဆိုရင် မှန်ကန်တဲ့လမ်းကြောင်းပေါ်မှာ ရှိနေပြီး ထိုက်သင့်တဲ့နိုင်ငံရေး အရွေ့တစ်ရပ်လည်း ရှိနေတယ်ဆိုတဲ့အချက်ဟာ

ငြင်းဆိုလို့မရနိုင်တဲ့ အချက်တစ်ချက်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်အတွက် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းစဉ်များမှာ တစ်စုံတစ်ရာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေကြသူများအနေနဲ့ နိုင်ငံရေးဖြေလျှော့မှုများနဲ့ နိုင်ငံရေး ယဉ်ကျေးမှုသစ်များ အသက်ဝင်ရှင်သန်ရေးတို့ကို နိုင်ငံတော် သန့်ရှင်းရေးအဖွဲ့အစည်းဟာ ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး အကျိုး ခံစားရခြင်းကို အဓိကထားတဲ့ နိုင်ငံရေး စေတနာမှန်သက်သက်ဖြင့်သာ လုပ်ဆောင်နေခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုလုပ်ဆောင်တဲ့နေရာမှာလည်း ကြုံတွေ့နေရတဲ့ စိန်ခေါ်မှုများနဲ့ အခက်အခဲများကို ကျော်လွှားတဲ့အခါမှာ ရှုမြင်တဲ့ပုံစံများပေါ်မှာ မူတည်ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ လုပ်ဆောင်မှုများအပေါ် အကောင်းအဆိုး ခွဲခြားတွေ့မြင် နေကြရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုမတူညီတဲ့ရှုမြင်မှုများနဲ့ ရပ်တည်ချက်များကိုလည်း ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်း များနဲ့ပတ်သက်ပြီး တာဝန်အရှိဆုံးဖြစ်တဲ့ ကျွန်တော်အနေနဲ့ နားလည်လက်ခံပြီး စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

မြန်မာ့လက်ဖက် ဂျပန်ဝယ်ယူမည်

သတင်း-ဝေယံဦး

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၃၁

မြန်မာနိုင်ငံမှ ထွက်ရှိသောသစ်သီးဝလံပန်းမန်များ ကို အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် အခြားပြည်ပနိုင်ငံများသို့ တင်ပို့နိုင်ရေးကြိုးစားလျက်ရှိရာ ဂျပန်နိုင်ငံက မြန်မာ့ လက်ဖက်အစုံနှင့်လက်ဖက်ခြောက်များကို ဝယ်ယူရန် ကမ်းလှမ်းမှုရှိနေကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံသစ်သီးဝလံပန်းမန် အသင်းမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးကပြောသည်။

“မြန်မာ့လက်ဖက်အစုံနှင့်အခြောက်ကို ဝယ်ယူနိုင်ဖို့ အတွက် ဂျပန်ကုမ္ပဏီတစ်ခုက သုံးစွဲကတစ်ဆင့်ကမ်းလှမ်း လာပါတယ်။ ဂျပန်နိုင်ငံကို တင်ပို့နိုင်ရေးအတွက် လက်ဖက် အရည်အသွေးကောင်းမွန်မှုနဲ့ ထုပ်ပိုးမှုအပြင် သယ်ဆောင်တင်ပို့မှု အပိုင်းတွေလည်း ကောင်းမွန်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်” ဟု ၎င်းကပြောသည်။

မြန်မာ့လက်ဖက်အစုံနှင့်အခြောက်ကို ဝယ်ယူရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့်ကုမ္ပဏီမှာ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့ အခြေစိုက် Green Tea ကုမ္ပဏီမှဖြစ်ပြီး အရည်အသွေး ပြည့်စီသည့် မြန်မာ့လက်ဖက်များကို ဝယ်ယူလိုနေခြင်း ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ဖက်ကို ရှမ်းပြည်နယ်တွင် အများဆုံးစိုက်ပျိုးပြီး ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်းနှင့် မြောက် ပိုင်းတို့တွင် အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြသည်။ ရှမ်းပြည်နယ် အရှေ့ပိုင်း ကျိုင်းတုံမြို့အနီးဝန်းကျင်နှင့် တာချီလိတ်မြို့ ဝန်းကျင်ဒေသ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၄

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာ အချုပ်ပိုရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါ သည်။

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ စိတ်ဝင်စားသည့် မြန်မာ့အမြင့်ဆုံးတံတား



ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများစိတ်ဝင်စားသည့် မန္တလေး-လားရှိုး ရထားလမ်းပေါ်၌တည်ရှိပြီး အရှည်ပေ ၂၂၆၀၊ တံတားကြီး၏ထောက်ပံ့သံတိုင် အမြင့်ဆုံး ပေ ၃၂၀၊ အနိမ့်ဆုံး ၄၅ ပေရှိ နာမည်ကျော် ဂုတ်ထိပ်တံတားကြီး၏ အလှကို တွေ့ရစဉ်။ (သတင်း-စာ-၅) ဓာတ်ပုံ-ကိုနေ(သီပေါ)

သမားစဉ်ဆက် ဆေးရွမ်းထက်မြက် ပိန်ဘာယက် မြန်မာ့ရိုးရာ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးမှ အရွမ်းထက်တိုင်းရင်းဆေးရွမ်းဝေကင်းများ

ဝေလကွဲဆေး၊ အနီပွင့်ငန်းနီကျော်၊ အပူငြိမ်းသွေးဝေဆေး၊ အကြောပြုလျော့ဆေး၊ အကြောပြုလျှော့ဆေးအဆီ၊ ဆေးဆိုင်ရုံကျပ်သောက်ဆေး

စစ်မှန်သော သဘာဝဆေးဘက်ဝင် ပရဝေဆေးများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် ငေးထွက်ဆိုးကျိုးမရှိစေဘဲ ဆေးရွမ်းဘာနီသင် ထက်မြက်စေပါသည်။

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

တိုးတက်ပြောင်းလဲမှုနှင့်သန်းခေါင်စာရင်း

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများလုပ်ဆောင်ရာတွင် စာရင်းဇယား ကိန်းဂဏန်းအချက်အလက်များပေါ်တွင် အခြေခံပြီး ဆောင်ရွက်ကြလေ့ရှိသည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာသန်းခေါင်စာရင်းတွင်ပါဝင်သော အချက်အလက်များ တိကျမှန်ကန်မှုသည်အရေးကြီးပါသည်။ ထိုကိန်းဂဏန်းအချက်အလက်များမှန်ကန်မှုလည်း ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုလုပ်ငန်းများဖော်ဆောင်ရာတွင် ထိရောက်မှုရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျေးရွာတစ်ခုချင်းစီမှ မြို့နယ်တစ်ခုချင်းစီအလိုက် နေထိုင်သည့် လူဦးရေ ၊ ကျား၊ မအရေအတွက်၊ အလုပ်အကိုင်ရရှိမှု၊ ပညာတတ်မြောက်မှုအနေအထား ၊ စီးပွားရေးအခြေအနေစသည့် သိရှိနိုင်ရန်မှာ လူဦးရေနှင့်အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းပေါ်တွင်မူတည်လျက်ရှိပါသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၁၉၈၃ ခုနှစ် နောက်ပိုင်းနှစ်ပေါင်း ၃၀ ကြာကောက်ယူနိုင်ခြင်းမရှိခဲ့သည့် သန်းခေါင်စာရင်းကို ယခုနှစ်မတ်လ ၃၀ ရက်မှ ဧပြီလ ၁၀ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် ယခုအခါ ရှေးပြေးလူဦးရေစာရင်းထွက်ပေါ်လာပြီဖြစ်ပါသည်။

ဤရှေးပြေးလူဦးရေစာရင်းအရ မြန်မာနိုင်ငံနယ်နိမိတ်အတွင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ်လ ၂၉ ရက် ညသန်းခေါင်ယံအချိန်၌ရှိကြသော (ပြည်ပမြန်မာသံရုံးများမှ ဝန်ထမ်းများအပါအဝင်) မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူဦးရေမှာ ၅၁၄၁၉၄၂၀ ဖြစ်ပြီး အမျိုးသား ၂၄၈၂၁၇၆ ဦးနှင့်အမျိုးသမီး ၂၆၅၉၇၆၄ ဦးရှိကြောင်း ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်းကော်မရှင်က ထုတ်ပြန်ထားသည်။ အဆိုပါလူဦးရေသည် ကချင်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့်ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် စာရင်းမကောက်ယူနိုင်သည့်ဒေသအချို့၏ ခန့်မှန်းလူဦးရေကိုပါ ထည့်သွင်းဖော်ပြထားသည်။ လူဦးရေအထူထပ်ဆုံးမှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဖြစ်ပြီး လူဦးရေ ၇၃၅၅၀၇၅ ရှိကာ တစ်နိုင်ငံလုံးစုစုပေါင်းလူဦးရေ၏ ၁၄ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်းရှိသည်။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးက လူဦးရေ ၆၁၇၅၁၂၃ ဖြင့် ၁၂ ဒသမ ၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိကာ ဒုတိယအများဆုံးဟု ဆိုနိုင်သော်လည်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလူဦးရေ ၆၁၄၅၅၈၈ ဦးနှင့် နှိုင်းစာလျှင် မတိမ်းမယိမ်း အနေအထားတွင်ရှိသည်။

ဤရှေးပြေးလူဦးရေစာရင်းအရ မြို့ပြလူဦးရေ ၁၄၈၆၄၁၁၉ ဦးရှိရာ စုစုပေါင်း လူဦးရေ၏ ၂၉ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်ပင် ကျေးလက်ဒေသနေ ပြည်သူ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ရှိကြောင်း ဆိုကြခြင်းဖြစ်သည်။ မြို့ကြီးများ၏လူဦးရေစာရင်းမှာလည်း ရန်ကုန်မြို့က ၅ ဒသမ ၂ သန်းဖြင့် အများဆုံးဖြစ်ပြီး မန္တလေးမြို့က ၁ ဒသမ ၂၃ သန်းရှိကာဒုတိယ အများဆုံးဖြစ်သည်။ မြို့ကြီးများအားလုံးတွင် အမျိုးသမီးသည် အမျိုးသားထက်ပိုများသည်။ လူဦးရေအထူထပ်ဆုံးခရိုင်များအဖြစ် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း၊ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း၊ ပဲခူး၊ မန္တလေး၊ တောင်ကြီး၊ ပုသိမ်၊ ရွှေဘို၊ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း၊ မကွေးနှင့် မော်လမြိုင်တို့က အစဉ်လိုက်ရပ်တည်လျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ စာရင်းဇယားကိန်းဂဏန်း အချက်အလက်များကို သိရှိလာသည်နှင့်အမျှ ဖော်ဆောင်ဆဲ၊ ဖော်ဆောင်မည့်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများအတွက် အထောက်အပံ့ဖြစ်လျက် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ထိရောက်စွာလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အခွင့်အလမ်းများ ပွင့်လန်းလာတော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

ပြည်တွင်းသတင်း

ခေတ်မီမော်တာအထည်ချုပ်စက်သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့်တာဝန်ခန့်အပ်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၃၁

နယ်စပ်ဒေသအပါအဝင် ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးရန် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန နယ်စပ်ဒေသ ကျေးလက်မြို့ပြနေပြည်သူများလူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ခေတ်မီမော်တာ အထည်ချုပ်စက်သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂) သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားကိုဩဂုတ် ၃၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) အမှတ် (၅၁) ရပ်ကွက် မြဝတီမင်းကြီးလမ်းရှိ ဗဟိုလေ့ကျင့်ရေးကျောင်း၌ ကျင်းပရာ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး သက်နိုင်ဝင်းကိုယ်စား ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစံရွှေအောင် တက်ရောက်၍ သင်တန်းဆင်းအမှာစကားပြောကြားသည်။



သင်တန်းသူများအတွက် ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ပြီး(အပေါ်ယာပုံ) သင်တန်းဆင်း အထည်ချုပ်စက်ရုံများတွင် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ကြမည့် သင်တန်းသူ ၁၀၀ အား အလုပ်သမားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနသို့ လွှဲပြောင်းပေးသည်။

သင်တန်းသူများမှာ ဗမာ ၅၄ ဦး၊ နာဂ ၁၀ ဦး၊ ရှမ်း ၁၀ ဦး၊ ကယားသုံးဦး၊ ပလောင်လေးဦး၊ လီဆူလေးဦး၊ ချင်း ၁၀ ဦး၊ ရခိုင်ငါးဦးတို့ ဖြစ်သည်။ ထို့နောက် အလုပ်သမားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဦးစီးမှူး ဒေါ်မိုးမိုးသွင်က အလုပ်သမား အသိအမှတ်ပြုလွှာများပေးအပ်ပြီး အထည်ချုပ်စက်သင်တန်း ၅၀ ကို (Myanmar Synergy Garment Co., Ltd.) မန်နေဂျာ ဦးချိုလွင်ဦးအားလည်းကောင်း၊ အလုပ်သမား ၅၀ ကို (Cherry Garment Co., Ltd.) မန်နေဂျာ ဒေါ်ယုဉာယု

ငွေအားလည်းကောင်း လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် (Cherry Garment Co., Ltd.) မန်နေဂျာ ဒေါ်ယုဉာယုက သင်တန်းဆင်း အထည်ချုပ် အလုပ်သမားများအား အထည်ချုပ်ဝန်ထမ်းအဖြစ် ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပြီး အလုပ်ခန့်အပ်ရခြင်း အကြောင်းရင်းနှင့် အလုပ်သမားများ၏ ခံစားခွင့်နှင့် ရပိုင်ခွင့်များ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ နယ်စပ်ဒေသကျေးလက်၊ မြို့ပြနေပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဦးစားပေးလိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းရန်အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ထုတ်ပေးရေးအတွက် စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ

သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁)အား ဩဂုတ် ၄ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ သင်တန်းဆင်းပြီး (Myanmar Synergy Co., Ltd.) တွင် အလုပ်တာဝန်များပေးအပ်ကာ လုပ်ငန်းတာဝန်များ ဆောင်ရွက်နေကြပြီဖြစ်သည်။

ယခု သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂)အား ဩဂုတ် ၁၈ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပြီး ၂၉ ရက်တွင် သင်တန်းဆင်းပြီးမြောက်ကာ (Myanmar Synergy Co., Ltd.) တွင် တိုင်းရင်းသူ ၅၀ ၊ (Myanmar Garment Co., Ltd.) တွင် ၅၀ ခွဲဝေအပ်နှင်းကာ အထည်ချုပ် ကျွမ်းကျင် ဝန်ထမ်းများအဖြစ် တာဝန်များထမ်းဆောင်တော့မည် ဖြစ်သည်။

နယ်စပ်ဒေသအပါအဝင် ကျေးလက် မြို့ပြနေပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝ အချိန်အဟုန်ဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပိုမိုဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ခေတ်မီမော်တာအထည်ချုပ်စက် သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၃)တွင် နယ်စပ်ဒေသ အသီးသီးမှ တိုင်းရင်းသူ ၁၄၀ တို့ မြှင့်သင်တန်းပေး၍ အထည်ချုပ်စက်ရုံများတွင် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးရန်စီစဉ် ဆောင်ရွက်ထားရှိပြီးဖြစ်သည်။

ထို့နောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ခေတ်မီမော်တာ အထည်ချုပ်စက်သင်တန်းနှင့် အဆင့်မြင့် စက်ချုပ်(အထူး) သင်တန်းတို့မှ သင်တန်းသူများအား လက်တွေ့သင်ကြားနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပန္နလေးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်နှင့် UNICEF တို့ ပူးပေါင်း၍ JJIAWG အစည်းအဝေးကျင်းပ

မန္တလေး ဩဂုတ် ၃၁

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်နှင့် UNICEF တို့ ပူးပေါင်း၍ ကလေးသူငယ် တရားစီရင်ရေးနှင့် ဆက်စပ်နီးနွယ်သောအဖွဲ့

အစည်းများ JJIAWG အစည်းအဝေးကို ယမန်နေ့ နံနက် ၉ နာရီက Hotel 76 Meeting Room ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး

တရားလွှတ်တော် တိုင်းဒေသကြီး တရားရေးဦးစီးမှူးက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တရားရေးဦးစီးမှူး ဦးဆောင်လျက် တိုင်းဒေသကြီး/ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့် တရားရေးအရာရှိများ၊ မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့နှင့် ကျန်းမာရေး၊

ပညာရေးစသည့် ဌာနအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ စုစုပေါင်း ၇၂ ဦး တက်ရောက်ကြပြီး ကလေးသူငယ်မှုခင်းများကို ၁၉၉၃ ခုနှစ် ကလေးသူငယ်ဥပဒေနှင့်အညီ စစ်ဆေးစီရင်ဆုံးဖြတ်နိုင်ရေးအတွက် မိမိတို့ကဏ္ဍအလိုက် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

တင်မောင်(မန္တလေး)



အမှုထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်းဖွင့်လှစ်

ကျောက်ဖြူ ဩဂုတ် ၃၁

ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူမြို့နယ်ရှိ သစ်တောဦးစီးဌာနအမှုထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေး သင်တန်းကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျောက်ဖြူမြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ကျောက်ဖြူခရိုင်လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသိန်းရွှေက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးသိန်းသန်းစိုးက သင်တန်းပို့ချ၍ သင်တန်းကာလမှာ ဩဂုတ် ၂၈ မှ ၃၀ ရက် ထိဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for 'The 2nd Yangon International Trade Exhibition 2014' held from September 18 to 21, 2014 at Tatmadaw Hall, Yangon. The ad lists various sponsors and organizers, including MUTE, JOBEX, and A+. It also features logos for participating countries like Thailand, India, and others. Contact information for the hot line (09-8626080) is provided.

ပြည်တွင်းသတင်း

ရန်ကုန်မြို့နှင့် အခြားမြို့ကြီးများ ခေတ်မီပွဲပွဲဖြိုးတိုးတက်ပို့ မြို့ပြစီမံကိန်းများ အလေးထားလုပ်ဆောင်

■ ရှေ့ဖွံ့ဖြိုးမှု

ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ အဓိကကျတဲ့ အချက်တစ်ချက် အနေနဲ့ ပြောကြားလိုတာကတော့ ပြည်သူ့လူထုကို နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးနဲ့ လူမှုရေးအရ ဦးဆောင်မှုများပေးနေတဲ့ ခေါင်းဆောင်များအနေနဲ့ ကျွန်တော် တို့အစိုးရအဖွဲ့ရဲ့ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုများအပေါ် သဘောတူခြင်း၊ မတူခြင်း ဆိုတာထက် လက်ဝယ်ရရှိထားတဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များရဲ့ အရှိန်အဟုန်များတုံ့ပြန်လျှော့ကျသွားခြင်းမျိုးမဖြစ်စေဘဲ ဆက်လက် အသက် ဝင်ရင်းသန်နေအောင်မြင်ရေးကို တည်ဆောက်ရေးအမြင်နဲ့ ရှုမြင်ဆောင်ရွက်ကြဖို့ တိုက်တွန်းလိုခြင်းပဲဖြစ်ပါတယ်။

ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်အနေနဲ့ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီနဲ့ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့အစည်းများ ဆိုင်ရာ တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့တို့ဟာ တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်တတိယ မူကြမ်းကိုပြုစုနိုင်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်ညှိနှိုင်းစရာ အချက်အနည်းငယ်သာ ကျန်တဲ့ အထိ တိုးတက်မှုများ ရရှိခဲ့ပါတယ်။

နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများကိုတက်လှမ်းဖို့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှုတစ်ခုအနေနဲ့ တရားဝင်မှတ်ပုံတင်ထားတဲ့ နိုင်ငံရေးပါတီများနဲ့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုကို ပထမဦးဆုံးအကြိမ် ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ များမကြာမီကာလမှာ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးစာချုပ်ကို အောင်မြင်စွာချုပ်ဆိုပြီး နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်များချမှတ်ပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများကို အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ဖို့အတွက် ငြိမ်းချမ်းရေးရဲ့အခြေခံအုတ်မြစ်ကို ကျွန်တော်တို့အစိုးရလက်ထက်မှာ ချမှတ်နိုင်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း အသိပေးတင်ပြလိုပါတယ်။

ကျွန်တော်ကိုယ်တိုင်လည်း အခါအခွင့်သင့်တိုင်း တိုင်းရင်းသားလက်နက် ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများမှခေါင်းဆောင်များနဲ့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလျက်ရှိပါတယ်။ ဩဂုတ်လအတွင်းမှာ “ဝ” အထူးဒေသ(၂)၊ မိုင်းလားအထူးဒေသ (၄)နဲ့ SSPP/SSA မှ ကိုယ်စားလှယ်များကို လက်ခံတွေ့ဆုံခဲ့ပါတယ်။ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာလက်မှတ်ရေးထိုးပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှု လုပ်ငန်းစဉ်များထဲမှာ ထိုအဖွဲ့များအနေနဲ့ ပူးပေါင်းပါဝင်လိုတဲ့ ဆန္ဒများရှိ ကြောင်းကို ဆွေးနွေးဖလှယ်ခဲ့ကြပါတယ်။

ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ဟာ နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကျော်ကြာခဲ့တဲ့ မပြေလည်မှုတွေ၊ ပဋိပက္ခတွေကို ညှိနှိုင်းအဖြေရှာနေရတာဖြစ်တဲ့အတွက် လိုအပ်တဲ့အချိန်ကာလ တစ်ခုကိုဖြတ်သန်းရမယ်ဆိုတာကို နားလည်လက်ခံပေးကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ဖက်မှာလည်း နိုင်ငံရေးလက်တွေ့ဆန်မှုအရ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင်များ၊ တပ်မတော်ခေါင်းဆောင်များ၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်း များရဲ့ခေါင်းဆောင်များအပါအဝင် ပြည်သူတစ်ဦးချင်းစီအနေနဲ့ စိတ်ရင်း စေတနာကောင်းများကို အားပြုပြီး လက်ရှိအခြေအနေများကိုသာမက ကောင်းမွန်တဲ့အနာဂတ်များ မျှော်မှန်းထားရှိပြီး ရဲရဲပုံပုံ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ကြဖို့လည်း တိုက်တွန်းလိုပါတယ်။

ဩဂုတ်လအတွင်းမှာ အာဆီယံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေး၊ အာဆီယံဒေသတွင်းဖိုရမ်နဲ့ အခြားအရေးပါတဲ့ ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကို နေပြည်တော်မှာ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ လက်ရှိအရေးကြီးတဲ့ ကမ္ဘာ့ရေးရာကိစ္စရပ်များနဲ့ ဒေသတွင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးတိုင်ပင် ခဲ့ကြပါတယ်။ ဒီအစည်းအဝေးများဟာ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက်ပိုင်း နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးမှာ အရေးကြီးတဲ့ပွဲကြီး တစ်ပွဲကို အောင်မြင်စွာ လက်ခံကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်တယ်လို့လည်း ဆိုရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ထို့အတူ ယခုလ ၂၅ ရက်နေ့မှ ၂၈ ရက်နေ့အထိ အာဆီယံစီးပွားရေးဝန်ကြီး များအစည်းအဝေးများနဲ့ ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကိုလည်း ကျင်းပနိုင်ခဲ့ ပါတယ်။ အဆိုပါအစည်းအဝေးများသို့ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအပြင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၊ ဂျပန်နိုင်ငံ၊ ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၊ ဩစတြေးလျ၊ နယူးဇီလန်၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ အမေရိကန်နဲ့ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်း၊ အီးယူကိုယ်စား လှယ်များလည်း တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။

ပိတ်ဆို့အရေးယူမှုတွေနဲ့ နှစ်ပေါင်းများစွာ အထီးကျန်ခဲ့ရမှုတွေကနေ ရုန်းထွက်နိုင်ဖို့ကြိုးပမ်းနေတဲ့ကာလမှာ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံအနေနဲ့ ဒီဆွေးနွေး ပွဲကြီးကို အောင်အောင်မြင်မြင် လက်ခံကျင်းပနိုင်ခဲ့တဲ့အတွက် နိုင်ငံအတွက် အောင်မြင်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်ပါတယ်။ ဒေသတွင်းတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနဲ့ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ယူထားရတဲ့နိုင်ငံအနေနဲ့ ထိုက်တန်တဲ့ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုတစ်ခုလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ဒီဆွေးနွေးပွဲကြီးများ ဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အားကြီးမာန်တက် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြတဲ့ဝန်ထမ်းများနဲ့ကျရာကဏ္ဍများမှာ အဆင့်ဆင့် တာဝန်ယူ ခဲ့ကြတဲ့ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးကိုလည်း ချီးကျူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါတယ်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ဒေသတချို့မှာ ဩဂုတ်လ အတွင်းကဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ ရေကြီးရေလျှံမှုကိစ္စရပ်များဟာ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာ နိုင်ငံအနေနဲ့ ဒီကနေ့ခေတ်ကာလများမှာ ရှောင်လွှဲဖို့ခက်ခဲတဲ့ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်တွေရဲ့စိန်ခေါ်မှုတွေကို ယခင်ကာလများကထက် ပိုမိုရင့်ဆိုင် လာရပြီး ထိရောက်စွာကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနိုင်ဖို့ အမြဲပြင်ဆင်ထားရမယ်ဆိုတဲ့ သတိပေးမှုလည်းဖြစ်ပါတယ်။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ရဲ့ မြိမ်းခြောက်မှုများ၊ ဆိုးကျိုးများကို လျော့ချနိုင်ခြင်း၊ ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်း၊ ရင်ဆိုင်တုံ့ပြန်ခြင်းနဲ့ ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကျွန်တော်တို့အစိုးရအနေနဲ့ ပြည်သူ များ၊ အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းများနဲ့ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး အစဉ်တိုးတက် ကောင်းမွန်စေဖို့ ကြိုးပမ်းနေပါတယ်။ အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရတဲ့ ပြည်သူ တွေကို မွန်မြတ်စွာကူညီခဲ့ကြတဲ့အဖွဲ့အစည်းများနဲ့ ပြည်သူတစ်ဦးစီတစ်ယောက် ချင်းစီရဲ့ ဆောင်ရွက်မှုများကိုလည်း အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိကြောင်း လည်း ပြောကြားလိုပါတယ်။

အသွင်ကူးပြောင်းရေးဆောင်ရွက်ရတဲ့နိုင်ငံတိုင်းမှာ ကြုံတွေ့ရတဲ့ပြဿနာ

များမကြာမီကာလမှာ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးစာချုပ်ကို အောင်မြင်စွာ ချုပ်ဆိုပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်များ ချမှတ်ပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများကို အောင်မြင် စွာကျင်းပနိုင်ဖို့အတွက် ငြိမ်းချမ်းရေးရဲ့ အခြေခံ အုတ်မြစ်ကို ကျွန်တော်တို့အစိုးရလက်ထက်မှာ ချမှတ် နိုင်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

■ ရှေ့ဖွံ့ဖြိုးမှု

အလားတူ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဥပဒေကုမ္ပဏီသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ

မြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဥပဒေကုမ္ပဏီသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ရုတ်ဂ်ကတ် မီဒီယိုယက်စ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

(၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနေပြည်တော်၌ ကျင်းပမည် သတင်းရယူမည့် မီဒီယာသမားများ မှတ်ပုံတင်ဆောင်ရွက်နိုင်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁ (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး (25th ASEAN SUMMIT) ကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ပင်း ရှင်းဗဟိုဌာန(၁) ၌ ကျင်းပမည် ဖြစ်သည်။ သတင်းတက်ရောက်ရယူလိုသည့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပ သတင်းထောက် များအနေဖြင့် www.asean2014.gov.mm မှ Home Page တွင် ရှိသည့် Upcoming Events ၌ (25th

ASEAN SUMMIT) ကိုနိပ်၍ Registration Link ကိုနိပ်ကာ MEDIA REGISTRATION FORM တွင် ပြည့်စုံစွာဖြည့်စွက်ပြီး Go ပြုလုပ်ရန်၊ မှတ်ပုံတင်ခြင်းကို အောက်တိုဘာ ၁၅ရက် နောက်ဆုံး ထားဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ဝင်ထွက်ခွင့် ကတ်များကို နိုဝင်ဘာ ၁၀ရက်နှင့် ၁၁ ရက်တို့တွင် နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ နေပြည်တော်ရှိ Sky Palace Hotel ၌ ထုတ်ပေး မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံတကာ သတင်းထောက်များ အနေဖြင့် နီးစပ်ရာသံရုံးများမှ

တစ်ဆင့် ဝီဇာလျှောက်ထားကြရ မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အစည်းအဝေး နှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိလိုပါက အာဆီယံ ဖုန်း-၀၆၅-၄၁၂၂၇၇ နှင့် ၄၁၂၀၅၇ တို့သို့ လည်းကောင်း၊ ပြည်တွင်းအခြေစိုက် နိုင်ငံခြားသတင်းဌာနများနှင့် ပြည် တွင်းစာနယ်ဇင်းများ ဝင်ထွက်ခွင့်ရရှိ ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိလိုပါက သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း ဖုန်း- ၀၆၇-၄၁၂၅၇၇နှင့် ၄၁၂၅၆၆ တို့သို့ လည်းကောင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

■ ရှေ့ဖွံ့ဖြိုးမှု

တောင်တန်း၊ တောင်ကြောများပေါ် တွင် စိုက်ပျိုးကြပြီး တရုတ်နှင့် ထိုင်း နိုင်ငံများသို့ တင်ပို့ရောင်းချကြသည်။ အထူးသဖြင့် မြန်မာ့လက်ဖက်ခြောက် များကိုသာ ကုန်ကြမ်း၊ ကုန်ချော ထုတ်လုပ်ရောင်းချခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ဖက်အစို ထုတ်လုပ်မှုမှာ ပြည်တွင်းစားသုံးမှု၏ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သာရှိနေပြီး ကျန် သည့် ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းမှာ တရုတ်နိုင်ငံမှ တင်သွင်းလာသည့် လက်ဖက်အစိုများ ဖြစ်သည်။ တရုတ်နိုင်ငံတွင် လက်ဖက် စိုက်ပျိုးမှုမှာ စီးပွားဖြစ်အကြီးအကျယ် စိုက်ပျိုးခြင်းဖြစ်ပြီး စိုက်ဧက သန်းချီ ကာ စိုက်ပျိုးကြခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ဖက် စိုက်ပျိုးမှုတွင် စက်ပစ္စည်းနှင့် နည်း ပညာများလိုအပ်လျက်ရှိရာ လောလော ဆယ်တွင် လူအင်အားဖြင့်သာစိုက်ပျိုး နေရပြီး စိုက်ပျိုးမှုနည်းပညာများလည်း လိုအပ်နေဆဲပင်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ပြည်ပမှတင်သွင်းလာသော လက်ဖက် အစိုတစ်ပိဿာလျှင် ၃၅၀၀ ခန့်ရှိ သော်လည်း ပြည်တွင်း လက်ဖက်စား နှုန်းမှာ တစ်ပိဿာလျှင် ၄၀၀၀ မှ ၅၀၀၀ အထိ ရှိနေခြင်း ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ဥပဒေကုမ္ပဏီနှင့် လွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်တွင်ကျရောက်သော ဥပဒေကု မ္ပဏီသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ ဥပဒေကုမ္ပဏီသမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ကမီလော့ဗ် အဗ္ဗဒူလာဇစ် ခါဖစ်ဇိုဗစ်ချ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပန်းမော်၌ မူကြိုကလေးများအား အာဟာရတိုက်ကျွေး

ပန်းမော် ဩဂုတ် ၃၁ အာဟာရဖွံ့ဖြိုးရေးရက်သတ္တပတ်များလှုပ်ရှားမှုအဖြစ် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ကချင်ပြည်နယ် ပန်းမော်မြို့၊ ညောင်ပင်ရပ် ရပ်ကွက်အစိုးရမူကြိုကျောင်း၌ ဖြည့်စွက်စာအာဟာရတိုက်ကျွေးမှုကို အပတ်စဉ်တစ်ပတ်လျှင်နှစ်ကြိမ် တိုက်ကျွေးလျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ဒေါ်အေးအေးခိုင်၊ မူကြိုကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်မြင့်မြင့်သီနှင့် ဆရာမများသည် ဖြည့်စွက်စာအဖြစ် အာဟာရနှင့်နွားနို့များ တိုက်ကျွေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မောင်ခမ်းတီး

နိုင်ငံတကာသတင်း

လီဆိုသိုတွင် အစိုးရတပ်များက အာဏာသိမ်း၊ ဝန်ကြီးချုပ် တောင်အာပရိကသို့ ထွက်ပြေး

မာဆီရို ဩဂုတ် ၃၁
အာဖရိကတောင်ပိုင်း လီဆိုသို နိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်သည် တပ်မတော်က အာဏာသိမ်းမှုကြောင့် တောင် အာဖရိကနိုင်ငံသို့ ထွက်ပြေးသွားကြောင်း၊ ၎င်းသည် အန္တရာယ်နှင့် ရင်ဆိုင်ရနိုင်ကြောင်း တိတိဆီသတင်း တစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။



တဘက်သည် အစိုးရကို စည်းလုံး ညီညွတ်သောအစိုးရအဖြစ် ဦးဆောင် ခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ၎င်း၏ ညွန့်ပေါင်းအဖွဲ့သည် မဲလိမ်သည် ဆိုသော စွပ်စွဲချက်ဖြင့် ဇွန်လတွင် ပါလီမန်ကို ရပ်ဆိုင်းခဲ့သည်။ “ကျွန်တော်ဒီမိုကရေစီ တောင် အာဖရိကကို ပြန်ပြုပြင်ပါတယ်။ ကျွန်တော့်အတွက် အန္တရာယ်မဖြစ် ဘူးဆိုရင်တော့ မကြာမီပြန်လာမှာ ပါ။ အသေခံဖို့တော့ ကျွန်တော် ပြန်လာမှာ မဟုတ်ပါဘူး”ဟု ဝန်ကြီးချုပ်တာဘန်းက ပြောကြား သည်။ (ဘီဘီစီ)

တရုတ်နိုင်ငံအနောက်တောင်ပိုင်းမြေပြိုမှု သေဆုံးသူ ၂၂ ဦးထိရှိလာ

ကျွန်း ဩဂုတ် ၃၁
တရုတ်နိုင်ငံအနောက်တောင်ပိုင်း၌ မြေပြိုမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ တရုတ်နိုင်ငံ အလောင်းနစ်လောင်း ထပ်မံတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ဆက်လက်ရှာဖွေမှု များ ပြုလုပ်ခဲ့ရာ သေဆုံးသူအရေအတွက် ၂၂ ဦးထိရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များက ပြောခဲ့သည်။

အိုင်ဆစ်တို့ကို အမေရိကန်လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက် အပိုင်းခံနေရသည့်မြို့မှ အရပ်သားများကို ရိက္ခာများချပေး

ပင်တဂွန် ဩဂုတ် ၃၁
အမေရိကန်စစ်လေယာဉ်များက အိုင်ဆစ် စစ် သွေးကြွများ အပိုင်းခံနေရသည့် အမီယာလီမြို့သို့ လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ အကူအညီများ ချပေးခဲ့ ကြောင်း ပင်တဂွန်က ပြောသည်။

ယူကေ၊ ဩစတြေးလျနှင့်ပြင်သစ်တို့သည်လေကြောင်း မှ လူသားချင်းစာနာမှုအကူအညီများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အမေရိကန်နှင့်အတူ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်လာကြောင်း ရေတပ်ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဂျွန်ကာဘိုင်က ပြောသည်။



စောစောပိုင်းတွင် အမေရိကန်တို့က မိုဆူးလ်ဆည် အနီး အိုင်ဆစ်တို့ကို လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်မှု အသစ်တစ်ရပ်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ယင်းတိုက်ခိုက်မှုအတွင်း သံချပ်ကာယာဉ်တစ်စီး၊ တိုက်ခိုက်ရေးစခန်းများနှင့် လက်နက်များကို ဖျက်ဆီးနိုင်ခဲ့ကြောင်း အမေရိကန် စစ်တပ်၏ ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ (ဘီဘီစီ)

ဖိလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၂ ဦး ဂိုလန်ကုန်းမြင့်ဒေသ သူပုန်ထောင်ချောက်အတွင်းမှလွတ်မြောက်

ဂျီနီဗာ ဩဂုတ် ၃၁
ဆီးရီးယားဂိုလန်ကုန်းမြင့်ဒေသ တွင် သူပုန်များ၏ပိတ်ဆို့ခံထားရ သည့် ဖိလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးတပ်ဖွဲ့ ဝင် ၃၂ ဦးကို ကယ်တင်ပေးနိုင်ခဲ့ ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောကြား သည်။

ဒေသသို့ သွားရာနယ်စပ်ရိတ်ကို လည်းသိမ်းထားသည်။ “လူတိုင်းအတွက် လုံခြုံဘေးကင်း တဲ့နေရာပါ။ ကျွန်တော်တို့ နေရာ လောင်းကို စွန့်ခွာခဲ့ပါပြီ”ဟု ဖိလစ် ပိုင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ရာမန်းဇာ ဂလာက ပြောဆိုလိုက်သည်။



ကိုလံဘီယာမြောက်ပိုင်း၌ ဖတ်သူပုန်များအား သုတ်သင်

ဘိုဂိုတာ ဩဂုတ် ၃၁
ဘိုလီဘာမြောက်ပိုင်း တိုက်ပွဲ တစ်ရပ်အတွင်း ကိုလံဘီယာ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက အနည်းဆုံး သူပုန် လေးဦးကို သုတ်သင်လိုက်ကြောင်း အာဏာပိုင်များက စနေနေ့က ပြောကြားသည်။

ယာစစ်ဌာနချုပ် ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ “ဒီစစ်ဆင်ရေးဟာ ဒေသခံပြည်သူများအား ဖတ်သူပုန် တွေရန်ကနေ တားဆီးတာပါ”ဟု လည်း ၎င်းကြေညာချက်၌ ဖော်ပြ သည်။ အခြားတိုက်ပွဲတစ်ရပ်လည်း (ဆင်ဟွာ)

အာဖဂန်၌ ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်၍ ၂၃ ဦးသေဆုံး

ဟီရတ် ဩဂုတ် ၃၁
အာဖဂန်နစ္စတန်အနောက်ပိုင်း ဟီရတ်ပြည်နယ်၌ ဘတ်စ်ကားနှင့် ကုန်တင်ကားတို့မိခဲ့ရာ လေးဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး ၂၃ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ဆင်ဟွာသတင်း တွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။

စံတော်ချိန် ၇ နာရီခွဲက မျက်နှာ ချင်းဆိုင် တိုက်မိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ၎င်းယာဉ်တိုက်မှုသည် ဟီရတ် အစွလမ် ကွာလာအဝေးပြေးလမ်း မကြီးပေါ်၌ ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အခင်းဖြစ်ပွားပြီး နာရီပိုင်းအတွင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ကယ်ဆယ်ရေး အဖွဲ့များရောက်ရှိခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာရရှိသူ များကို နီးစပ်ရာဆေးရုံများသို့ ပို့ ဆောင်ခဲ့ကြောင်း ဒဏ်ရာရရှိသူအများ စုမှာ အမျိုးသမီးများနှင့် ကလေးများ ဖြစ်ကြောင်း ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး က ပြောခဲ့သည်။ အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ ရှိ အဝေးပြေးလမ်းများပေါ်၌ ယာဉ် မတော်တဆမှုများ ဖြစ်ပွားရခြင်း သည် မဆင်မခြင်မောင်းနှင်မှုကြောင့် ဖြစ်ကြောင်း အာဖဂန်အရာရှိများက ပြစ်တင်ပြောဆိုခဲ့သည်။ (ဆင်ဟွာ)

ဟီရတ် အဝေးပြေးလမ်းမကြီး ပေါ်၌ တနင်္ဂနွေနေ့နံနက် ဒေသ ကိုလံဘီယာနိုင်ငံ၌ မတူညီသောဌာနများက Usuga Clan နှင့် La Empresa ရာဇဝတ်ဂိုဏ်းအဖွဲ့ဝင် ၆၄ ဦး ဖမ်းဆီးလိုက်ကြောင်း အာဏာ ပိုင်များက ပြောသည်။ Usuga Clan ထိပ်တန်းခေါင်းဆောင် အီဘာ အလက်ဂရီယာအလီယာစ်အား ဂိုဏ်းနှစ်ဂိုဏ်းအဖွဲ့ဝင် ၄၇ ဦးနှင့်အတူ ဘူနာဗန်တူရာမြို့၌ ရဲတပ်ဖွဲ့က ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ အခြား ၄၈ ဦးကိုလည်း လူသတ်မှု၊ လူယက်မှု၊ မူးယစ်ဆေးဝါးမှုများဖြင့် ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ ၏ အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြသည်။ လွန်ခဲ့သည့်ခြောက်လအတွင်း ယင်းမြို့၌ လူ ၂၂ ဦး အသတ်ခံခဲ့ရသည်ဟု ဆိုသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ကိုလံဘီယာနိုင်ငံ၌ မတူညီသောဌာနများက Usuga Clan နှင့် La Empresa ရာဇဝတ်ဂိုဏ်းအဖွဲ့ဝင် ၆၄ ဦး ဖမ်းဆီးလိုက်ကြောင်း အာဏာ ပိုင်များက ပြောသည်။ Usuga Clan ထိပ်တန်းခေါင်းဆောင် အီဘာ အလက်ဂရီယာအလီယာစ်အား ဂိုဏ်းနှစ်ဂိုဏ်းအဖွဲ့ဝင် ၄၇ ဦးနှင့်အတူ ဘူနာဗန်တူရာမြို့၌ ရဲတပ်ဖွဲ့က ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ အခြား ၄၈ ဦးကိုလည်း လူသတ်မှု၊ လူယက်မှု၊ မူးယစ်ဆေးဝါးမှုများဖြင့် ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ ၏ အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြသည်။ လွန်ခဲ့သည့်ခြောက်လအတွင်း ယင်းမြို့၌ လူ ၂၂ ဦး အသတ်ခံခဲ့ရသည်ဟု ဆိုသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ပြည်သူလူထု နေ့စဉ်သတင်းစာများ အချိန်မီ စောစီးစွာရောက်ရှိအောင် စီမံဆောင်ရွက်

ရန်ကုန်၊ ဩဂုတ် ၃၁

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဦးပိုင်ထွေးသည် တာဝန်ရှိ သူများနှင့်အတူ ဩဂုတ် ၃၀ ရက် ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ ကြေးမုံ၊ မြန်မာ့အလင်း(ယာဉ်)နှင့် The New Light of Myanmar သတင်းစာတိုက် ပုံနှိပ်စက်များကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး နေ့စဉ်သတင်းစာများ ရိုက်နှိပ်နေမှု အခြေအနေကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။



ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာတွင် ဒုတိယ ဝန်ကြီးက ပုံနှိပ်အရည်အသွေးကောင်း မွန်ရေး၊ စာ၊ ပုံထုတ်ကောင်းမွန်ရေး၊ စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံ မှန်ကန်ရေး၊ စက်များ ကြိုခိုင်ရေး၊ ကုန်ကြမ်း/ ကုန်ချောနှင့် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ စနစ်တကျ သုံးစွဲရေးနှင့် လေလွင့် ဆုံးရှုံးမှုမရှိစေရန် တာဝန်ရှိသူများက စိစစ်ကြပ်မတ်ရေး၊ ငွေကြေးသုံးစွဲမှု များကို ဘဏ္ဍာရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်း နှင့်အညီ ညွှန်ကြားချက်များအတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်ရေး၊ လုံခြုံရေး

ဆိုင်ရာ ကိစ္စများ ဂရုပြုဆောင်ရွက် ရေး၊ ပြည်သူလူထုထံသို့ နေ့စဉ် သတင်းစာများ အချိန်မီ စောစီးစွာ ရောက်ရှိအောင် စီမံဆောင်ရွက်ကြရေး ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့သည်။ ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်း လုပ်ငန်း (ရုံးချုပ်) အရောင်းမြှင့်တင် ရေးခန်းမ (ရန်ကုန်)၌ ကြေးမုံ၊

မြန်မာ့အလင်းနှင့် The New Light of Myanmar သတင်းစာတိုက်တို့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ပြည်သူ လူထုအား အကောင်းဆုံး ဝန်ဆောင် မှပေးသွားကြရန်၊ ကျေးလက်ဒေသ များအထိ သတင်းစာရောက်ရှိ အောင် စီမံဆောင်ရွက်သွားကြရန် နှင့်ပြည်သူလူထုအား စီးပွားရေး၊ လူမှု ရေး၊ နိုင်ငံရေးစသည့် ကဏ္ဍစုံမှ

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ စိတ်ဝင်စားသည့် မြန်မာ့အမြင့်ဆုံးတံတား

နောင်ချို ဩဂုတ် ၃၁

မန္တလေး-လားရှိုးရထားလမ်း ပေါ်ရှိ နာမည်ကျော် ဂုတ်ထိပ်တံတား ကြီးသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ စိတ်ဝင်စား လာရောက်လေ့လာမှု များပြားကြောင်း ဧည့်လမ်းညွှန်များထံမှ သိရသည်။

နာမည်ကျော် ဂုတ်ထိပ်တံတား ကြီးသည် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) နောင်ချိုမြို့နယ် နောင်ချိုတူတာ အလွန် ခုနစ်မိုင်အကွာ မိုင်တိုင် (၄၆၃/၀၉) တွင် တည်ရှိသည်။ အင်္ဂလိပ်ကိုလိုနီ လက်ထက်က ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်ရှိပြီဖြစ်သည့် အဆိုပါဂုတ်ထိပ် တံတားကို ဖြတ်သန်းလေ့လာရန် ကမ္ဘာလှည့် ခရီးသွားများသည် မန္တလေးနှင့်ပြင်ဦးလွင်တို့မှ ရထား စီး၍ လာရောက်မှုများရှိပြီး နိုင်ငံ ခြားသားများအတွက် ရထားလက်မှတ် ကို ယခင်ကကဲ့သို့ ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူရန်မလိုဘဲ ပြည်တွင်းခရီးသွား များနှင့် ဈေးနှုန်းတူ မြန်မာကျပ်ငွေ ဖြင့် ဝယ်ယူစီးနင်းနိုင်ရန် သတ်မှတ် ထားသည်။

ကိုတိုတိုကလည်း “သီပေါကနေ ပြန်တဲ့တိုးရစ်တွေက ဂုတ်ထိပ်ကြည့်ဖို့ သီပေါကနေ နောင်ချိုအထိ ရထားပဲ စီးကြတာများတယ်။ သူတို့ရဲ့ခရီး ဆောင်အိတ်တွေကို ကျွန်တော်တို့က ကားနဲ့တင်ပြီး နောင်ချိုမှာ စောင့် နေရတယ်။ နောင်ချိုရောက်မှ ကား နဲ့တစ်ဆင့်လိုရာကို ပြန်ကြတာ။ တချို့ဆို အချိန်မရလို့ နေ့ချင်းပြန် လာရောက်လေ့လာပြီး ရထားဆုံတဲ့ အခါ ပြန်လိုက်သွားတာတွေလည်း ရှိတတ်တယ်”ဟု ပြောပြသည်။

ဂုတ်ထိပ်တံတားကြီးကို လန်ဒန် ရှိ ဆာအေအမ်ရင်းဒ်အင် ကုမ္ပဏီ မှ ပုံစံရေးဆွဲ၍ အမေရိကန်ပြည် ထောင်စုရှိ ပင်ဆယ်ဗေးလ်နီးယားနှင့် မေရီလင်း တံတားတည်ဆောက်ရေး ကုမ္ပဏီက ၁၉၀၃ ခုနှစ်တွင် ဆောက် လုပ်ခဲ့ပြီး အရည် ပေ ၂၂၆၀ ရှိသည်။ တံတားကြီးကိုထောက်ပံ့ထားသော သံတိုင်မှာ အမြင့်ဆုံး ပေ ၃၂၀ ဖြစ်၍ အနိမ့်ဆုံးသံတိုင်မှာ ၄၅ ပေရှိသည်။

“သီပေါကိုသွားတဲ့ ကမ္ဘာလှည့် ခရီးသည်တွေက လမ်းမှာ ဂုတ်ထိပ် တံတားပေါ် ဖြတ်ကြည့်ချင်လို့ ရထားနဲ့ သွားတာများတယ်။ မန္တလေး က စီးတာရှိသလိုတချို့လည်း အစော ကြီးထရတာကြောင့် ပြင်ဦးလွင်က နေစီးတာများတယ်။ မိုးတွင်းဆို ရထားတွေက မကြာခဏလမ်းချော် တာတို့ တွဲချော်တာတို့ဖြစ်တတ်ပြီး အချိန်မမှန်တဲ့အခါ ခရီးသွားတွေ အတွက် အခက်အခဲအချို့တွေရှိတာ ပေါ့” ဟု ဧည့်လမ်းညွှန်ကိုဝေဖြိုးက ဆိုသည်။

ကမ္ဘာလှည့် ခရီးသွားများအား ကားဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် ကိုနေ(သီပေါ)

ဒီပဲယင်း ဩဂုတ် ၃၁

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ဒီပဲယင်းမြို့နယ် တွင် ဩဂုတ် ၂၉ ရက် ညက မိုးများအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမှုကြောင့် နေရာအချို့ ချောင်း၊ မြောင်းများတွင် ရေကြီး ရေလျှံခဲ့ပြီး စပါးစိုက်ခင်းများ ရေရစ်မြုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် ယင်းတွေ ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် လက်တီးကျေးရွာအုပ်စုရှိ ကွင်းအမှတ် ၂၀၄၉၊ ၂၀၅၂၊ ၂၀၅၄၊ ၂၀၄၆၊ ၂၀၄၇ အတွင်းရှိ မိုးစပါး စိုက်ပျိုး လယ်ယာမြေဧက ၄၀၀ ခန့် ရေလွှမ်းမိုးလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။ အခုလို ရေလွှမ်းမိုးပြီး လယ် ကွင်းတွေ နစ်မြုပ်တာ နှစ်ရက်ရှိပြီ။ မိုးဆက် ရွာပြီး နောက်ထပ် သုံး၊ လေးရက်ခန့် နစ်မြုပ်ခဲ့ရင် စိုက်ပျိုး လယ်ယာမြေတွေ ထိခိုက်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု ရှိနိုင်ကြောင်း တောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ဒီပဲယင်း၌ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် လယ်မြေအချို့ ရေလွှမ်း



သိန်းထွန်း (iprd)

မူးယစ်အကြမ်းဖက် အကျင့်ပျက် အမှန်တရားဖြင့် တိုက်ဖျက်

ပခင်ဖြစ်သူ၏ ပေါ့ဆမှုကြောင့် တူမီးသေနတ်ပေါက်ထွက်၍ ကလေးနှစ်ဦးဒဏ်ရာအပြင်းအထန်ရရှိ

ဇြိတ် ဩဂုတ် ၃၁

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့ အလယ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု ပခိုကျေး ရွာတွင် ဩဂုတ် ၃၀ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲက ပခင်ဖြစ်သူ၏ ပေါ့ဆမှုကြောင့် တူမီးသေနတ်ပေါက်ထွက်၍ ကလေးနှစ်ဦး ဒဏ်ရာများအပြင်းအထန်ရရှိ ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဩဂုတ် ၃၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် ဦးမောင်ထွေးငယ်သည် ပခိုကျေးရွာရှိ ၎င်း၏နေအိမ်တွင်ရှိနေစဉ် တူမီးယမ်းထောင်းသေနတ်ပေါက်ထွက် သံကြားရပြီး ကလေးများ၏သံကြားရ၍ သွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ရာ ၎င်း၏ သမီးဖြစ်သူ မအိန်းခင်နှင့် မချစ်ချစ်တို့ကို တူမီးယမ်းထောင်းသေနတ် ဒဏ်ရာ များဖြင့် မြင်တွေ့ခဲ့ရသည်။

ဦးမောင်ထွေးငယ်သည် ဒင်မှ ပြောင်းဝအထိအရည် လေးပေ ငါးလက်မ ခန့်ရှိ လက်လုပ်တူမီးယမ်းထောင်းသေနတ်တစ်လက် (ယမ်းမပါ)အား ယမ်း ထောင်းကာ ခဲသီးကျည်ထည့်လျက် လိုအပ်လျှင်အသုံးပြုရန်အတွက် ထမင်းအိုး တည်သည့် ခေါင်မိုးကျပ်ခိုးစင်တွင် ထိုးထားခဲ့ရာမှ အပူရှိန်ကြောင့် တူမီးယမ်း ထောင်းသေနတ်ပေါက်ထွက်ပြီး ၎င်း၏သမီးနှစ်ဦးအား ထိမှန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါယမ်းပေါက်ထွက်မှုကြောင့် မအိန်းခင် (၈ နှစ်)၏ ကျောကုန်း တွင် ခဲသီးကျည်ဝင် ဒဏ်ရာ ခြောက်ချက်၊ ယာဘက်ပေါင်ရင်းတွင် ခဲသီးကျည် အထွက် ဒဏ်ရာတစ်ချက် (မစိုးရိမ်ရ)နှင့် မချစ်ချစ် (၂ နှစ်)၏ ဝဲဘက် လက်မောင်းတွင် ခဲသီးကျည် ပွန်းပဲ့ဒဏ်ရာ တစ်ချက် (မစိုးရိမ်ရ)တို့ ဒဏ်ရာများ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါတူမီးယမ်းထောင်းသေနတ်ကို ယမ်းထောင်းကာ ခဲသီးကျည်ထည့် လျက် ပေါ့ဆမှုထားရှိသူ ဦးမောင်ထွေးငယ် (၃၉ နှစ်)အား သမုတ်နယ် မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မြင့်ဦး(ဇြိတ်)

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁

ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က မူးယစ်တစ်ဖွဲ့ စု(၇)တမူး မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီး နှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် တမူးမြို့ စော်ဘွား(၅)ရပ်ကွက် 'ဆန်း စစ်' လက်မတ်ရည်ဆိုင်သို့ ရောက် ရှိလာသူ သက်ထူး၊ မျိုးမင်းအောင် နှင့် ဂင်္ဂါမောင်ဆိုသူတို့အား ရှာဖွေရာ သက်ထူးဆိုသူ ကိုင်ဆောင်လာသည့်



သက်ထူး၊ မျိုးမင်းအောင် နှင့် ဂင်္ဂါမောင် တို့အား ဖမ်း ဆီးရမိ ဘိန်းဖြူ ဆပ်ပြာခွက်များ နှင့်အတူ တွေ့ရ စဉ်။

တမူးနှင့်မဘိမ်းမြို့နယ်တို့တွင် ဘိန်းဖြူများဖမ်းဆီးရမိ

ကြပ်ကြပ်အိတ်နှင့် ၎င်း၏ဆိုင်ကယ် တူးဘောက်အတွင်းမှ သိန်းဖြူ အလေးချိန် ၁၂၀ ဂရမ်သိမ်းဆည်း ရမိသဖြင့် သက်ထူး(ခ)မြတ်ထူး(၃၃ နှစ်)၊ မျိုးမင်းအောင် (ခ) အလေး (၂၇ နှစ်)နှင့် ဂင်္ဂါမောင် (၂၀ နှစ်) တို့သုံးဦးအပေါ် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်

စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါး များဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူ ထားသည်။

အလားတူ ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က မဘိမ်းမြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များသည် မဘိမ်းမြို့နယ် ပွေးတူး ကျေးရွာနေ ကျော်အေးဆိုသူ၏ နေအိမ်ကို ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ မခင်ထွေးဆိုသူအား တွေ့ရှိရပြီး ဘိန်းဖြူ ၇ ဒဿမ ၂ ဂရမ်နှင့် စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြား ၁၇၈၀ သိမ်း ဆည်းရမိသဖြင့် ကျော်အေး(၄၄ နှစ်) နှင့် မခင်ထွေး(၄၀နှစ်)တို့ နှစ်ဦး အပေါ် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ



ကျော်အေးနှင့်မခင်ထွေးတို့အား ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့် အတူ တွေ့ရစဉ်။

ဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထား ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for SUCCESS Language Academy. The ad features a yellow and red background with the text 'တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ ကျောင်းပိတ်ရက်မှာ အကျိုးရှိစေဖို့နှင့် အင်္ဂလိပ်စာတတ်ဖို့ လိုနေသူတိုင်းအတွက် (ဒြိုလယ်ကျောင်း) အမှတ်(၁၁၉) Y.W.C.A. တိုက်လေးရေဝေပေါ်။' It lists various English courses such as 'BASIC ENGLISH SPEAKING', 'PRE-INTERMEDIATE (4-Skill English)', 'BASIC FOUR SKILLS ENGLISH', 'INTERMEDIATE (Academic English)', 'VOCAB ENRICHMENT', 'BASIC GRAMMAR', and 'BASIC WRITING' with their respective schedules and contact information. Phone numbers provided are 202044, 392044, 256984 and 01-803472, 09-73001453.

ပြည်တွင်းသတင်း

အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍများ သိသိသာသာ တိုးတက်လာ အဆင်းရဲဆုံးနိုင်ငံအဆင့်မှ လွတ်မြောက်ရန် အနာဂတ်ကာလတွင် ပြစ်လာတော့မည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁

အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်သည် ရှမ်းပြည်နယ် ညောင်ရွှေနှင့်တောင်ကြီးမြို့ (အောက် ယာဝုံ)၌ ကျင်းပသော အမျိုးသား လွှတ်တော် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ကူညီ စောင့်ရှောက်ရေးကော်မတီမှ အလှူ ငွေထောက်ပံ့ပေးအပ်သည့် အခမ်း အနားများသို့ တက်ရောက်အမှာ စကားပြောကြားကာ အလှူငွေများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။



အခမ်းအနားများသို့ ရှမ်း ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိန်အောင် မြတ်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကယ်ဆယ်ရေး နှင့်ကူညီစောင့်ရှောက်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာခင်ရွှေနှင့် ကော် မတီဝင်များ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် များ၊ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများတက် ရောက်ကြသည်။

ဖောင်ဒေးရှင်း)အတွက် အလှူငွေ ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကိုလည်းကောင်း၊ ဒေါက်တာခင်ရွှေက ပညာရေး ကျောင်းများအတွက် ဗလာစာအုပ် နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြား ဝါဒ ၄၅၀ ကိုလည်းကောင်း ပေး အပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။

လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ဒေါက်တာ ခင်ရွှေက လှူဒါန်းထောက်ပံ့ရခြင်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။ ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌက တောင်ကြီးနှင့်လှိုင်လင် မြို့နယ်များတွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများနှင့် ဘာသာရေး၊ ပညာ ရေးများတွင် အသုံးပြုရန် စုစုပေါင်း ငွေကျပ်သိန်း ၃၇၀ ကိုလည်းကောင်း၊ ဒေါက်တာခင်ရွှေက ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့၊ ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်း အတွက် အလှူငွေကျပ်သိန်း ၂၀၀ ကိုလည်းကောင်း၊ တောင်ကြီးနှင့် လှိုင်လင်မြို့နယ်ရှိ ပညာရေးကျောင်း များအတွက် ဗလာစာအုပ် ဝါဒ ၆၅၀ ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်း မောင်က ဦးတင်အေး (ပညာရေး

မောင်က တောင်ကြီးမြို့နယ်ရှိ ဘုန်း တော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်း များသို့ အလှူငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကိုလည်းကောင်း ပေးအပ်လှူဒါန်း ကြသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့သည် မွေ တော်ကဏ္ဍဘုရားသို့ သွားရောက် ဖူးမြော်ကြည့်ညှိကာ အလှူတော် ငွေကျပ် ၃၅ သိန်းကို လှူဒါန်းပြီး ဒေါက်တာခင်ရွှေက သာသနာ့ဒဂုဟ အသင်းဖွဲ့စည်းရန် မတည်ငွေကျပ် သိန်း ၁၀၀ ကို လှူဒါန်းခဲ့သည်။ လှူဒါန်းပွဲ အခမ်းအနားများ၌ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင် အောင်မြင့်က ယခုအခါ နိုင်ငံတော် အချုပ်အခြာအာဏာ၏ ခက်မည်ဖြာ ကိုဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ပြီး ဒီမိုကရေစီ စနစ်ကို လက်တွေ့ကျင့်သုံးနေ

အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် ၁၀ နိုင်ငံနှင့် ဗီဟာပြည်နယ်များ၏ ဝန်ကြီးများအဆင့် လယ်ယာသစ်တောအစည်းအဝေးတက်ရောက်မည့် ဝန်ကြီးများနှင့် အဆင့်မြင့်အရာရှိများလေ့လာကြည့်ရှုနိုင်ရန် စိုက်ကွင်း၊ ပြကွင်းများ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် (၃၆)ကြိမ် မြောက် အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံ၏ လယ်ယာနှင့် သစ်တောကဏ္ဍဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးများအဆင့် အစည်းအဝေးနှင့် အာဆီယံ သုံးနိုင်ငံဖြစ်သည့် တရုတ်၊ ဂျပန်၊ တောင်ကိုရီးယား ဝန်ကြီးများ အဆင့် အစည်းအဝေးကို စက်တင် ဘာ ၂၁ ရက်မှစတင်၍ အိမ်ရှင်နိုင်ငံ အဖြစ် လက်ခံကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ရာ ဧည့်သည်နိုင်ငံများ၊ ဝန်ကြီးများနှင့် အတူ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများအား

အိမ်ရှင်မြန်မာနိုင်ငံ၏ လိုက်လံဖော် ရွေ့ပျံ့ရာတွင် ကြိုဆိုခြင်းနှင့်အတူ မြန်မာ့လယ်ယာသစ်တောကဏ္ဍ၏ ပကတိအခြေအနေများကို လေ့လာ ကြည့်ရှုနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့် ပြင်ဆင်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြ သည်။

ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်သည် အိမ်ရှင်နိုင်ငံအဖြစ် လက်ခံကျင်းပ ရာတွင် ပါဝင်တက်ရောက်ကြမည့် ဧည့်သည်နိုင်ငံများမှ ဝန်ကြီးများ နှင့် ဧည့်သည်တော်များအား လေ့လာကြည့်ရှုပြသနိုင်ရန်အတွက် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြခန်း ဆောက်လုပ်ပြီးစီးမှု၊ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြခန်း အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ် ပြီးစီးမှု၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စိုက်ပျိုး ရေးပြခန်းအဆောက်အအုံ ဆောက် လုပ်ပြီးစီးမှု ပင်မ ရှင်းလင်းဆောင်

ဆောက်လုပ်ပြီးစီးမှုတို့ကို လိုက်လံ ကြည့်ရှုရမည်။ ထို့နောက် ဝင်ငွေထွက်ခြေကိုက် သည့် အမယ်သစ်သီးနှံ ကဏ္ဍစိုက်ခင်း၊ ပိန်းဥစိုက်ခင်း၊ ကန်စွန်း စိုက်ခင်း၊ မှန်လှဲအိမ်စနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုး ထားသော ကန်စွန်းစိုက်ခင်းနှင့် ကညွတ်သီးနှံစိုက်ခင်း၊ တိုင်ထောင် ပဲစိုက်ခင်း၊ စပ်မျိုးခရမ်းသီးစိုက်ခင်း၊ သခွားမွှေး သီးနှံစိုက်ခင်း၊ ငရုတ်သီးနှံ စိုက်ခင်း၊ တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ပြောင်းချီသီးနှံစိုက်ခင်းများ၊ ဖရ

ဈေးကွက်ရရှိရန် သေချာနေသော အိန္ဒိယစိုက်ခင်းစနစ်ဖြင့် ကြို တစ်ဆက်တည်းပူး ထောင်စိုက်ပျိုး ထားသော သက်တမ်း(၈)လသား Net House ပိုက် အမိုးအကာစနစ် ဖြင့် စိုက်ပျိုးထားရှိသော စိုက်ကွင်း များကို စိုက်ကွင်းတစ်ကွင်းချင်း အလိုက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည် တစ်ကေလျှင် ပိသာ တစ်ထောင်ထွက်ရှိသည့် ငွေချည်(၉) ရွှေတောင်(၈) တောင်သုပညာပေး ချည်မျှင်ရှည်ပါ ဝှမ်းသီးနှံစိုက်ကွင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ဝါသီးများမှ ဝါဝှမ်းများ စတင်ဆွတ်ခူး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ တစ်ကေလျှင် တန် ၈၀ ထွက်ရှိသည့်

* ကျရာမှ

များသာ သွားလာမောင်းနှင်နိုင်သော လမ်းဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ လမ်းဖောက်လုပ်ရေး BOT ယူထားသော အေးရှားဝေါလ် ကုမ္ပဏီသည်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး တရုတ်- မြန်မာနှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်ကုန်သွယ် ရေးများမြင့်မားလာပြီး ကုန်စည် စီးဆင်းမှု မြန်ဆန်သွက်လက်၍ သွားလာမောင်းနှင်နေကြသော မော် တော်ကားများ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာ မောင်းနှင်သွားလာနိုင်ရေးအတွက် ရည်ရွယ်ကာ ၁၂ ပေ နှစ်လမ်း၊ ၂၄ ပေ ကတ္တရာလမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဧပြီလမှ စတင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ လုပ်ကိုင်ဆောင် ရွက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ သိန်းနိမ့်မီ ချင်း ရွှေဟော်အထိ ၆၆ မိုင်ရှိသည့် အနက်မိုင်တိုင်အမှတ်(၃၉)မှ (၄၄) အတွင်း မြီးတောင်လေးမိုင်သာ

ကတ္တရာခင်းရန်ကျန်ကျန် ၆၂ မိုင် ကတ္တရာခင်းပြီးကြောင်း သိရ သည်။ ကျွန်တော်သည် ယခု ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၂၆ ရက်နေ့က ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့တော် လားရှိုးသို့ ခေတ္တရောက်ရှိခဲ့စဉ် ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ပြည်နယ် အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး ဦးအောင်မြင့်ဦး (ယခု ဒုတိယအင်ဂျင် နီယာချုပ်-စီမံကိန်း)၏ စီစဉ်ပေးမှုဖြင့် လားရှိုးမြို့နယ် ဆောက်လုပ်ရေး အင်ဂျင်နီယာ ဦးအောင်အောင် အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီမှ လမ်း ဖောက်လုပ်ရေးစီမံကိန်း အင်ဂျင် နီယာ ဦးစိုင်းကံမင်းတို့နှင့်အတူ ကားတစ်စီးဖြင့် လားရှိုးမှသိန်းနီ၊ သိန်းနီမှ မြီးတောင်ကြီးပေါ်အထိ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ရာ လမ်းတစ် နေရာ၌တွေ့ရသော လမ်းဖောက် လုပ်ရေးစီမံကိန်း ဒါရိုက်တာ ဦးတင်

ကိုကိုနှင့် စီမံကိန်းအင်ဂျင်နီယာ ဦးစိုင်းကံမင်းတို့က တောင်ပေါ် လမ်းကြီးဖောက်လုပ်ခဲ့ပုံကို ရှင်းပြ ကြသည်။ တောင်ပေါ်ကားလမ်း ၆၆ မိုင် တွင် ယခင်က ဘေးလိတ်တား ခြောက်စင်းနှင့် ရေပြန်ပိုက်လုံးတံတား ၄၀၅စင်း စုစုပေါင်းတံတား ၄၁၁ စင်းကို RCC ကွန်ကရစ်တံတား များအဖြစ် ပြန်လည်တည်ဆောက် ခဲ့ပြီးပြီဟုလည်း သိရသည်။ အဆိုပါ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) တောင်ပေါ်ဒေသ သိန်းနီ- ကွမ်းလုံး- ချင်းရွှေဟော် ကားလမ်းကို ကားနှင့် ဖြတ်သန်းသွား လာဖူးသည်မှာ ကျွန်တော်သည် ယခု အကြိမ်နှင့်ဆိုလျှင် နှစ်ကြိမ်ရှိပြီ ဖြစ်သည်။ လွန်ခဲ့သော ၁၂ နှစ်ခန့်က လောက်ကိုင်ဒေသ ဘိန်းအစားထိုး စားသုံးသီးနှံစိုက်ပျိုးရေး ဆောင်ရွက် နေမှုကို သတင်းဆောင်းပါးရေး

ရန် သတင်းစာတိုက်၏တာဝန်ဖြင့် မူဆယ်မှ ကွတ်ခိုင်-သိန်းနီ-ကွမ်းလုံး- ချင်းရွှေဟော်- လောက်ကိုင်အထိ ကားတစ်စီးဖြင့် သတင်းခရီးဆန်းခဲ့ ဖူးသည်။ ထိုစဉ်က သိန်းနီ-ကွမ်းလုံး- ချင်းရွှေဟော် ကားလမ်းသည် ကားတစ်စီးစာသာ မောင်းရသည့် တောင်ပေါ်ကားလမ်း ခပ်ကြမ်းကြမ်း ဖြစ်သည်။ တောင်ပေါ်တောင်ကြား၊ တောင်ခါးပန်းများမှ မောင်းရသော ကားလမ်းဖြစ်၍ကားပေါ်မှ ငဲကြည့် လိုက်တိုင်းအလွန်နက်သော ချောက် ကမ်းပါးများကိုသာ တွေ့မြင်ခဲ့ရသည်။ ပြီးတောင်ကြီးပေါ်ရောက်ပြန်တော့ လည်း ပြိုကျလာသော မြေများကြောင့် လမ်းပိတ်သွားသဖြင့် အေးရှားဝေါလ် ကုမ္ပဏီက လာရောက်ဖယ်ရှားပေး မှု ရှေ့ခရီးဆက်၍ရသောလမ်း ဖြစ်သည်။ ယခုတော့ ထိုသို့မဟုတ်တော့ပြု လားရှိုးမှ စတင်မောင်းလာသော

လျှင်လည်း မြေပြိုကျ၍လမ်းပိတ် မည်ကို စိုးရိမ်စရာမလိုအောင် လမ်း များ ချဲ့ထားသည်ကို တွေ့ခဲ့ရသည်။ ထို့ကြောင့် မြန်မာပြည် အရှေ့ မြောက်ပိုင်း (မြောက်ပိုင်း)၌ လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးတွင် လမ်းပေါင်း ၉၁ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၃၁၄၈ မိုင် ငါးမာလုံရှိနေပြီ ဖြစ်သည့်အပြင် ရထားလမ်းနှင့် လေကြောင်းလိုင်း ပါရှိသဖြင့် ဒေသတွင်းရှိ ပြည်သူများ အတွက် သွားလမ်းသာ၍ လာလမ်း မြောင့်နေကြပြီဖြစ်သည်။

မိုးလေဝသ အခြေအနေ နေပြည်တော်နှင့်မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကွား မိုးထစ်ချွန်းရွာမည်။ ရန်ကန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ်ရွာမည်။ နောက်နှစ်ရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မုတ်သုံလေ အားအသင့်အတင့်ရှိမည်။ ၃၁-၈-၂၀၁၄

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရေကြီးနစ်မြုပ်လယ်မြေများ ပြန်လည်စိုက်ပျိုး

ညောင်လေးပင် ဩဂုတ် ၃၁
ညောင်လေးပင် မြို့နယ်အတွင်း နစ်မြုပ်ခဲ့သော လယ်မြေများကို ယခုအခါ စိုက်ပျိုးစရိတ် ထောက်ပံ့ပေးခဲ့၍ ပျက်စီးဆုံးရှုံး လယ်မြေများပြန်လည် စိုက်ပျိုးနိုင်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ် တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ရွာသွန်းပြီး မြစ်ရေတက်ခဲ့တာကြောင့် စိုက်ပျိုးပြီးလယ်မြေ ၁၂၀၀၀ ရှိရာမှ ၈၀၀၀ ကျော် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့တယ်။ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာအုပ်စု ၆၀ ရှိရာမှ ၃၅ အုပ်စု ထိခိုက်မှုရှိခဲ့သည်။ ယခုအခါမှာတော့ မြို့နယ်လယ်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီနဲ့ ကျေးရွာလယ်မြေစီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီတို့ရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနဲ့ စိုက်ပျိုးစရိတ် ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ပါတယ်။ ထိခိုက်မှုရှိတဲ့ လယ်မြေအတွက် ငွေကျပ် ၆၀၀၀ နှုန်းထောက်ပံ့ပေးပြီး လုံးဝပျက်စီးသွားတဲ့ လယ်မြေအတွက်

ငွေကျပ် ၁၂၀၀၀ ထောက်ပံ့ပေးပါ တယ်” ဟု မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြောသည်။ အဆိုပါ ရေကြီးရေလျှံဖြစ်မှုကြောင့် စုစုပေါင်းညောင်လေးပင် မြို့နယ်အတွင်း လယ်မြေစုစုပေါင်း ၁၈၆၆၉၀ ထိခိုက်မှုရှိခဲ့ရာ လယ်ယာမြေများ အချိန်မီစိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာက စိုက်ပျိုးစရိတ် ထောက်ပံ့ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၉၆၁ သိန်းကျော်ကို တောင်သူလယ်သမား ၂၈၆၆ ဦးအား ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကြိုတိုင်းအောင်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်ရုံးတွင် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်ရုံးနှင့် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဥပဒေအရာရှိများ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်ရုံး၏ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဩဂုတ် ၂၉ နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့ရာ အဆိုပါညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ် ဦးမြင့်အောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိများ၊ ခရိုင်ဥပဒေအရာရှိများ၊ ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိတို့က ၎င်းတို့ဆောင်ရွက်ရသည့် အမှုလိုက်လုပ်ငန်း၊ စီမံလုပ်ငန်းနှင့် ငွေစာရင်းဘတ်ဂျက်လုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်း



တင်ပြကြသည်။ ၎င်းတို့၏ တင်ပြချက်များအပေါ် တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိ ဦးဇော်လင်းမောင်က အသေးစိတ်ရှင်းလင်းမှာကြားပြီး နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဥပဒေအရာရှိများ စုစုပေါင်း ၆၃ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန့်စင်(ပဲခူး)

ရွှေ့ ငွေ့ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၂၄-၈-၂၀၁၄

Table with 4 columns: Item Name, Unit, Price, and Remarks. Includes categories like 'ရွှေ့ဈေးနှုန်း (အောင်သစ်)', 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (Max/ Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)', and 'နိုင်ငံတကာသုံးငွေကြေးပေါက်ဈေး (ဒိပ်ပြုံးငွေလဲကော်မရှင်)'. Items listed include rice, oil, and various commodities.

ကျေးလက်ဒေသများ ပွံ့ပြိုးရေးအတွက် ငွေကျပ် ၃၃၇၄ ဒသမ ၁၈ သန်း သုံးစွဲမည်

မိတ္ထီလာ ဩဂုတ် ၃၁
ကျေးလက်ဒေသပွံ့ပြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်း (မူလ) ရန်ပုံငွေဖြင့် မိတ္ထီလာခရိုင်အတွင်းရှိ လမ်းလုပ်ငန်း၊ တံတားလုပ်ငန်း၊ ရေပေးခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းများကို ကျေးလက်ဒေသများတွင် ဆောင်ရွက်ရန် တင်ဒါအောင်မြင်ခဲ့သော ကုမ္ပဏီများနှင့် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးပွဲကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျေးလက်ဒေသ ပွံ့ပြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ရှေးဦးစွာ မိတ္ထီလာခရိုင် ကျေးလက်ဒေသပွံ့ပြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်ဦးစီးမှူးနှင့် မိတ္ထီလာ၊ မလှိုင်၊ သာစည်၊ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်များမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးများသည် ခရိုင်အတွင်းရှိ လုပ်ငန်းအလိုက် တင်ဒါအောင်မြင်သည့်ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျေးလက်ဒေသများတွင် ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

Lucky Draw Program advertisement. Features images of prizes: iPhone 5s, iPad Air 32GB, X Box, and Abbott baby powder. Includes text about the draw dates and prizes. Contact information for Careline is provided at the bottom.

Ensure Life advertisement. Features a smiling couple and images of Ensure Life product cans. Text includes 'Ensure Life COMPLETE AND BALANCED NUTRITION' and 'Abbott Nutrition' logo.

နိုင်ငံတကာအစားအသောက်နှင့် ကြော်ငြာ

ပရိမိယာလိဂ်၊ ချန်ပီယံလိဂ် စိန်ခေါ်မှုတွေနဲ့ အာဆင်နယ်

ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲကို ဆင်နွှဲနိုင်ရေး ခက်ခက်ခဲခဲ ကျော်ဖြတ်ခဲ့ရတဲ့ အာဆင်နယ်အသင်းအနေနဲ့ ဖလားရယူရေး မျှော်မှန်းထားပါတယ်ဆိုတဲ့စကားဟာ အလေးအနက်ထားပြီး ပြောတာဖြစ်တယ်လို့ နည်းပြအာဆင်ဝင်းဂါးက ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်ပါတယ်။

ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲကို ဆင်နွှဲနိုင်ဖို့အတွက် ဘက်ရှိုးတစ်အသင်းကို နှစ်ကျောပေါင်း တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိနဲ့ ဖြတ်ကျော်ခဲ့တဲ့ အာဆင်နယ်ဟာ လက်ရှိခြေစွမ်းနဲ့ ချန်ပီယံလိဂ်မှာ စောစောစီးစီး ထွက်ခွာသွားနိုင်တယ်လို့ ဝေဖန်မှုတွေ အပေါ် အာဆင်နယ်နည်းပြဝင်းဂါးက အခုလို တုံ့ပြန်လိုက်တာဖြစ်ပါတယ်။

“ အာဆင်နယ်ဟာ ထိပ်တန်းအဆင့်ရှိတဲ့အသင်းဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာ့အဆင့်ပီဘောလုံးသမားလောင်းတွေ အများအပြားရှိနေပါတယ်။ အသင်းတိုင်းကို ခြိမ်းခြောက်နိုင်တဲ့ စွမ်းရည်တွေလည်း ပိုင်ဆိုင်ထားတာမို့ ချန်ပီယံလိဂ်မှာ နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲအထိတက်ရောက်နိုင်တဲ့ ခြေစွမ်းရှိပါတယ်” လို့ အာဆင်ဝင်းဂါးက ပြောကြားနေပါတယ်။

အာဆင်နယ်အသင်းဟာ ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုမှာ ဒေါ့မွန်၊ အန်ဒါလက်ချို၊ ဂါလာတာစာရေးအသင်းတွေနဲ့ တစ်အုပ်စုတည်း ကျရောက်နေတာမို့ လွယ်ကူတဲ့ အနေအထားတော့ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အုပ်စုပွဲစဉ်အဆင့်ကို ကျော်ဖြတ်ဖို့ လူအင်အား အပြည့်အဝရှိနေတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။

လောလောဆယ်မှာတော့ အာဆင်နယ်တိုက်စစ်မှူး ဂီရော့ဒ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ သီတင်းပတ်က အဲဗာတန်နဲ့ နှစ်ဂိုးစီသရေပွဲဖြစ်ခဲ့တဲ့ပွဲစဉ်မှာ ခြေချင်းဝတ်

ဒဏ်ရာရရှိခဲ့တာမို့ ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူထားရတာနဲ့ ကြုံတွေ့နေပါတယ်။ အဲဒီဒဏ်ရာကြောင့် ဂီရော့ဒ်ဟာ ၂၀၁၄ နှစ်ကုန်အထိ အနားယူရမယ့် အနေအထားရှိနေပါတယ်။ ဒါကြောင့် အာဆင်နယ်တိုက်စစ်အား လျော့သွားတာမို့ တိုက်စစ်မှူးအသစ်ခေါ်ယူဖို့ စီစဉ်နေရပြီဖြစ်ပါတယ်။

ဒါပေမယ့် သြဂုတ် ၃ ရက်မှာ ကုန်ဆုံးခဲ့တဲ့ အပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်း ပြတ်သားတဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက်မချနိုင်ခဲ့တဲ့ အာဆင်ဝင်းဂါးဟာ ဘာစီလိုနာက ခေါ်ယူထားတဲ့ တိုက်စစ်မှူး ဆန်ချက်နဲ့ ကြံ့ခိုင်မှုပြည့်ဝလာတဲ့ ဝဲလ်ကော့သ် တို့အားနဲ့ ဆက်လက် ချီတက်ဖို့ ပြင်ဆင်ရတော့မှာဖြစ်ပါတယ်။

အာဆင်ဝင်းဂါးဟာ တိုက်စစ်ထက်မြက်အောင် ပြင်သစ်ကလပ် မိုနာကို အသင်း တိုက်စစ်မှူး ဖယ်လ်ကာအိုကို တစ်ပတ်လုပ်ခ ပေါင်နှစ်သိန်းနဲ့ ခေါ်ယူဖို့ ကြိုးစားခဲ့သလို ကိုင်ရိုအသင်းတိုက်စစ်မှူး ဘာဆီကိုလည်း ခေါ်ယူနိုင်ရေး စိတ်ဝင်စားခဲ့ပေမယ့် အထမမြောက်ခဲ့ပါဘူး။

ဘယ်လိုပုံဖြစ်ဖြစ် ကစားသမားကောင်းတွေ စုဖွဲ့ပိုင်ဆိုင်ထားတဲ့ အာဆင်နယ်ဟာ ချန်ပီယံလိဂ်မှာပေမယ့် ပရီမီယာလိဂ်မှာပါ အောင်ပွဲခံနိုင်ရေး စိတ်ဓာတ် ပြင်းပြင်းနဲ့ ကြိုးစားသွားမှာပါလို့ အာဆင်ဝင်းဂါးက ဆိုနေပါတယ်။

ဒီနှစ် ပရီမီယာလိဂ်မှာရော ချန်ပီယံလိဂ်မှာပါ ပြိုင်ဘက်တွေရဲ့ ထက်မြက်မှုနဲ့ ကစားသမားကောင်းတွေ စုဖွဲ့ထားနိုင်မှုကြောင့် ကြမ်းတမ်းခက်ခဲမယ့် လမ်းကြောင်းကို အာဆင်နယ်လျှောက်လှမ်းရမှာတော့ အမှန်ပါပဲ။

မိုးမြင့်လင်းလက်

သြဂုတ် ၃၀/၃၁ ဂိုးရလဒ်များ (သီဟ)

နယူးကာဆယ်	၃-၃	ပဲလော်စ်
ကျူပီအာ	၁-၀	ဆန်းဒါးလန်း
ဆွမ်ဆီး	၃-၀	ဝက်စ်ဟဗွန်း
ဝက်စ်ဟမ်း	၁-၃	ဆောက်သမ်တန်
မန်စီးစီး	၀-၁	စတုတ်
မိုနာကို	၁-၁	လိုင်လီ
ကီနို	၀-၁	ရန်းနက်စ်
လန်ဒစ်	၄-၂	ရိုမားစ်
လော်ရီယန်	၄-၀	ဂူအင်ဂမ့်
နန်တက်စ်	၁-၀	မော့ဒ်ပယ်လီယာ
တူးလော့စ်	၁-၀	အီဗီယန်
ရှင်လ်ကေး	၁-၁	ဘိုင်ယန်မြူးနစ်
ချီယေဗို	၀-၁	ဂျူဗင်တပ်စ်
ရိုးမား	၂-၀	ဖီအိုရင်တီးနား
ကော်ဒိုဘာ	၁-၁	ဆယ်လတာဗီဂို
ဘီလ်ဘာဆီ	၃-၀	လီပန်တေး
အက်သလက်တီကို	၂-၁	အီဘာ
အက်စ်ပန်ညို	၁-၂	ဆီဗီလာ
ရှက်ဖီးဝမ်းနက်စ်ဒေး	၀-၁	နော်တင်ဟမ်
နော့ဝစ်ချ်	၁-၁	ဘုန်းမောက်
လိဒ်ယူနိုက်တက်	၁-၀	ဘော်လ်တန်
ဝက်ဖို့ဒ်	၄-၂	ဟက်ဒါဖီးလ်
ဒါဘီ	၁-၁	အစ်ဆွစ်
မစ်ဒယ်ဘရော့	၀-၁	ရီးဒင်
ဝီဂန်	၄-၀	ဘာမင်ဂမ်
ဗီဂေါလ်	၂-၁	ဘလက်ပူးလ်
ဖူလ်ဟမ်	၁-၁	ကာဒစ်

ချယ်လ်ဆီး သုံးပွဲဆက်တိုက်အနိုင် ရထား

ချယ်ဆီးအသင်းသည် ယခုနှစ် ပရီမီယာလိဂ်တွင် သုံးပွဲဆက်တိုက် အနိုင်ရရှိထားသည်။ စနေနေ့က ကစားခဲ့သည့် ပြိုင်ပွဲတွင် ချယ်လ်ဆီးက အဲဗာတန်အိမ်ကွင်း၌ ခြောက်ဂိုး-သုံးဂိုးဖြင့် အနိုင်ရလိုက်သည်။ ယင်း ပြိုင်ပွဲတွင် ဒီယေဂိုကော်စတာက နှစ်ဂိုးသွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ကော်စတာက ပွဲစပြီး တစ်မိနစ်မှာပင် အဖွင့်ဂိုး သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ချယ်လ်ဆီးက ပထမသုံး မိနစ်အတွင်းမှာပင် အီဗန်နိုဗစ်က တစ်ဂိုးသွင်းခဲ့သဖြင့် နှစ်ဂိုးအသာဖြင့် ဦးဆောင်ကစားခဲ့သည်။ အဲဗာတန်က မီယာလက်နှင့် နေးလ်စမစ်တို့က ၄၅မိနစ်နှင့် ၆၉ မိနစ်တွင် သွင်းယူပေးပြီး အဲဗာတန်မှ ကိုးလ်မန်း၏ ကိုယ့်ဂိုးကိုယ် ပြန်သွင်းမှုကြောင့် ချယ်လ်ဆီးတို့ တတိယဂိုး ရရှိခဲ့သည်။ အသစ်စာချုပ်ခဲ့သော အီတိုးက အဲဗာတန်အတွက် ဂွမ်မိနစ်တွင် တတိယဂိုး သွင်းခဲ့သည်။ မာတစ်နှင့် ရာမီလက်တို့က ချယ်လ်ဆီးအတွက် ၇၄ မိနစ်နှင့် ၇၇မိနစ်တို့တွင် ဂိုးများသွင်းယူပေးကာ ကော်စတာက မိနစ်၉၀တွင် ဆဌမဂိုး သွင်းယူပေးခဲ့ကာ အဲဗာတန်တို့အိမ်ကွင်း၌ ချယ်လ်ဆီးကို ဂိုးပြတ် နှိုးနှိုခဲ့သည်။ အသီးသီး သွင်းခဲ့သည်။



ပီအက်စ်ဗွီအနိုင်ရ

သြဂုတ် ၃၁ ရက် ညနေ ၅ နာရီက ကစားသည့် နယ်သာလန်အဆင့် မြင့် လိဂ်ပြိုင်ပွဲဖြစ်သည့် ပီအက်စ်ဗွီနှင့် ဗင်တက်ဆီတို့ပွဲတွင် ပီအက်စ်ဗွီက နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ ပီအက်စ်ဗွီအတွက် ပထမဂိုးကို တိုက်စစ်မှူး လုခီဒီဂျောင်းက ၄၈ မိနစ်တွင် သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ပွဲပြီးခါနီး မိနစ် ၉၀ တွင် အဒမ်မဟာက ဒုတိယဂိုးသွင်းယူပေးပြီး ပီအက်စ်ဗွီတို့ နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင် ရရှိခဲ့သည်။

ကောင်းမြတ်သူ - စုချည်းသည့်

ธนาคารกสิกรไทย
KASIKORNTHAI

ကုန်ပိုင်တို့သည် မွေကြေးဆိုင်ရာ အကြံပေးထောက်ပံ့ပို့ဆောင်မှုနှင့်ဆောင် ဆောင်ရွက်ပေးနေသော လုပ်ငန်းဖြစ်ပါသည်။

KASIKORNBANK (SME Bank of Asia)

သည် မြန်မာ့စီးပွားရေး ဆွဲဆောင် ဖြစ် ဖြစ်ပေါ်နေသော လုပ်ငန်းများကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးကို တွန်းထောက်ပေးရန် အာဘီလီနိုင်ငံများမှ ကုန်ပိုင်တို့၏ တွဲဖက် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ စီးပွားရေးပညာစိတ်များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံကို ဆိုက်ဆက်ပေးဖို့ အဆင်သင့်ဖြစ်နေပါပြီ။

www.kasikornbankgroup.com
K-Contact Center ၀၁-၈၈၆၆၆၆

f KBank Live | t KBank Live | YouTube KBank Live

บริการทบทวนปะทับใจ

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

တပ်စီမံကိန်းရေယာအတွင်း လယ်ယာမြေများ လျော်ကြေးငွေပေးအပ်

အရာတော် မြို့နယ် ကျောက်တော့ဒေသရှိ ထန်းလုပ်ဆောင် အရှေ့ဘက် ထန်း

ရေယာအတွင်းပါရှိသော အရာတော် မြို့နယ် ဝါးတန်းကျေးရွာအုပ်စု



ထန်းလုပ်ရေကူတံတည်ဆောက်ရေး စီမံကိန်းရေယာအတွင်းပါရှိသော လယ်ယာမြေကဏ္ဍများအတွက် လျော်ကြေးငွေများ ပေးအပ်စဉ်။

အဆိုပါ လယ်များတွင် မိန်းမလေး လုပ်ကိုင် စားသောက်နေသော တောင်သူများ၏ မြေသင့်လယ်ယာ

လျော်ကြေးငွေပေးအပ်ပွဲသို့ မဲရွာ ခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့်

ငွေ၊ ဝါးတန်းကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေး များနှင့်တောင်သူဦးကြီးများ တက်

ပြန်ဝေပေးလျက်ရှိရာ ထိုဆည်ကြီး ရေပိုဝင်ရောက်နိုင်ရန်အတွက် ယင်း

နောင်ချိုမြို့နယ်၌ ကရုဏာအခမဲ့ အာယုဒါန ဆေးခန်းဖွင့်

မန္တလေး မြို့နယ် ကျောက်မဲခရိုင် နောင်ချိုမြို့နယ် ဘန်ဘွေးကျေးရွာ

ဒေါက်တာ နန်းဖြူစင်တို့၏ သော ကြာနေ့တိုင်း ဈေးနေ့မှအပ ဒေါက်

ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများနှင့် ကျန်း မာရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်းများဖြင့်

ဆေးခန်းမှ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် မှုလေးရန် အခက်အခဲရှိသော လူနာ

ကြောင်း သိရသည်။ ကရုဏာအခမဲ့ လူမှုကူညီရေးအသင်းနှင့် အာယုဒါန

ရိုးတံတားကြီးတစ်ခုကို ယာဉ်အသွား အလာခက်ခဲမှု ယာဉ်တိမ်းမောက်မှု

Table with 6 columns and 6 rows containing various notices, advertisements, and public information in Burmese script.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရမည်းသင်းမြို့နယ်လုံးကျွတ် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးစီမံကိန်းဆောင်ရွက်

ရမည်းသင်း ဩဂုတ် ၃၁ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ်လုံးကျွတ် ကျေးလက်ဒေသကိုယ်အားကိုးကွယ် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းများကို စီမံကိန်းဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကာ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ဆဲ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိနေကြောင်း သိရသည်။

၅)ရှိ ပြည်သူများ မီးလင်းနေပြီဖြစ်ပြီး စည်ပင်၊ တဘက်ကွာရွာ၊ အင်ကြင်းကန်ရွာအုပ်စု ဥသွင်ကုန်းရွာနှင့် ထီးလိုင်စံပြကျေးရွာအုပ်စုတို့တွင် ဩဂုတ် ၂၇ ရက်က လမ်းမီးများ စတင်ဖွင့်လှစ်ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကျေးရွာနေအိမ်များ အိမ်တွင်းပိုင်ယာသွယ် တန်းတပ်ဆင်ခြင်းကို ရက်ပိုင်းအတွင်း ဖွင့်ပွဲပြုလုပ်၍ လျှပ်စစ်မီးပေးနိုင် တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ကျေးရွာအနေအထားအရ 315KVA ထရန်စဖော်မာနှင့် 200 KVA ထရန်စဖော်မာများ တပ်ဆင်သုံးစွဲ တည်ဆောက်ထားကြောင်း သိရသည်။ မြို့လှကျေးရွာအုပ်စုကြီး မှရွာများ ဓာတ်တိုင်ထူလှိုင်းဆွဲနှင့် မိန်းထရန်စဖော်မာရောက်ရှိမှု ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ပြီးကြောင်း၊ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် တစ်အိမ်လျှင် သုံးသိန်း၊ သုံးသိန်းခွဲခန့် ကုန်ကျကြောင်း ကျေးရွာမီးလင်းရေး ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်သန်းထံမှ သိရသည်။

တင်ဦး(ရမည်းသင်း) မှရွာများ ဓာတ်တိုင်ထူလှိုင်းဆွဲနှင့် မိန်းထရန်စဖော်မာရောက်ရှိမှု ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ပြီးကြောင်း၊ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် တစ်အိမ်လျှင် သုံးသိန်း၊ သုံးသိန်းခွဲခန့် ကုန်ကျကြောင်း ကျေးရွာမီးလင်းရေး ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်သန်းထံမှ သိရသည်။



ကျောင်းမုန့်ဈေးတန်း ရှောင်တခင်စစ်ဆေးကာ ရက်လွန်မုန့်ထုပ်များ ဖျက်ဆီး

မော်လမြိုင်ကျွန်း ဩဂုတ် ၃၁ မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့ပေါ်ရှိ အထက (၁)၊ အထက (၂)၊ မြို့မအလက၊ မူလတန်းလွန်ကျောင်းများနှင့် မူလတန်းကျောင်းများအပါအဝင် ကျောင်းပေါင်း ၁၃ ကျောင်းရှိ ကျောင်းဈေးတန်းဆိုင်များတွင် ရောင်းချနေသော အစားအစာမုန့်များ ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်မှု ရှိ မရှိကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ရှောင်တခင်စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းဆန်း၊ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှစိုး၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးနေမျိုးလင်းနှင့် ကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်သူနာပြု အဆင့်(၁) ဒေါ်နှင်းနှင်းဝေနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများပူးပေါင်း၍ စစ်ဆေးမှုများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းကျောင်းမုန့်ဈေးတန်းဆိုင်များတွင် ဓာတုဆိုးဆေးပါသော အစားအစာများ၊ ထုတ်လုပ်ရက်စွဲ နောက်ဆုံးစားသုံးရမည့် ရက်စွဲမပါသော အစားအစာများ၊ အရောင်လွန်ကဲစွာဆိုးထားသည့် ဂျယ်လီထုပ်များ၊ ရေခဲထုပ်များ၊ အမှတ်အသားအာမခံချက်မပါသော အစားအစာများ၊ သက်တမ်းကုန်ဆုံးသော မုန့်ထုပ်များအား မရောင်းချရေးနှင့် ဈေးရောင်းသူများ တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းမှုရှိရေးများကို အသိပညာပေး ဆွေးနွေးကြပြီး ကျောင်းဈေးဆိုင်အချို့မှ ရက်လွန်မုန့်မျိုးစုံ အထုပ်ပေါင်း ၁၂၀ ကို တွေ့ရှိသဖြင့် သိမ်းဆည်းဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတောင်တွင်းကြီးမြို့နယ်ရှိ ရတနာပွင့်လှကန်တော်ကြီး တစ်တွင် မြို့နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနက သားငါးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ငါးမျိုးများမပျောက်ကွယ်စေရေးအတွက် ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ခြင်းကို ဩဂုတ် ၂၆ က ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ငါးမြစ်ချင်းသားပေါက် ငါးသောင်း၊ ထိုင်းငါးဦးမသားပေါက် ငါးသောင်းကို မျိုးစိုက်ထည့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၆၁) (သီဟတပ်ခွဲ)၏ (၃၃)နှစ်မြောက် ကျောင်းဆင်းနှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနား ပီတိကြားလွှာ
ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၆၁) (သီဟတပ်ခွဲ)၏ (၃၃)နှစ်မြောက် ကျောင်းဆင်းနှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားအား အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန ၀၂/၂၀၁၄-၂၀၁၅ ကြိမ်မြောက် သစ်လုံး/သစ်ခွဲသား ရွေးပြိုင်လေ့ကျင့်ပွဲအဖွဲ့
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန၊ လားရှိုးဒေသမှ ပုံစံ (၈)ဝင် စမ်းဆီးရမီ ပြည်တွင်းသုံး သစ်လုံး/ခွဲသားကုန်ကြမ်းများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ရွေးပြိုင်လေ့ကျင့်ပွဲ နှစ်ရပ် ပြိုင်ပွဲများမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန ကချင်ပြည်နယ်-မြစ်ကြီးနားမြို့ စက်မှုကုန်ကြမ်းသစ်လုံး/သစ်ခွဲသား အိတ်ဖွင့်လေ့ကျင့်ပွဲအမှတ် ၀၃/၂၀၁၄-၂၀၁၅
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာနမှ စက်မှုကုန်ကြမ်း သစ်လုံး/သစ်ခွဲသားများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်လေ့ကျင့်ပွဲ နှစ်ရပ် ပြိုင်ပွဲများမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ယာဉ်အမှတ် ၁၇၀/၃၂၉၂ Zaw cycle TV 2c4 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးချစ်ကိုကို ၈/မကန(နိုင်) ၁၂၅၄၁ က (ကမ-၃)ပျောက် မိတ္တူလျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း ကညန၊ တိုင်းရုံး (မကွေး)သို့ လာရောက်ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ပါရန်။ ကညန၊ တိုင်းရုံး(မကွေး)

မိဘအမည်မှန် မကွေးမြို့၊ အထက(ခွဲ) ဆားစည်ကျောင်း နဝမတန်းမှ မထက်နိုင်မော်နှင့် ပဉ္စမတန်း(D) မှ မခိုင်းစုခိုင်သိန်းတို့၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးသိန်းနိုင်ဝင်းနှင့် ဒေါ်အေးအေးဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးသိန်းနိုင်ဝင်း ၈/မကန(နိုင်) ၁၁၆၃၉၁ ဒေါ်အေးအေး ၈/မကန(နိုင်) ၁၂၀၀၉၇

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်မ ဒေါ်ခန်းစန်းစိုး ၁၀/မလမ(နိုင်) ၀၈၆၁၄၂၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်(မမှတ်မိပါ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၀၅၃၂၃

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော် ဦးလတ်မြင့်ဟန် ၁၀/မလမ(နိုင်)၀၃၀၇၅၆ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၀၅၃၂၃

ယာဉ်ပုံစံစာအုပ်မိတ္တူပျောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၃၀/၁၄၃၃၈ Kenbo 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစင်မင်းထက် ၉/မမန(နိုင်)၁၈၂၀၃၄၄ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ (မေပြည်တော်)

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၆၄/၉၇၆၀၈ ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ပြန်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကလေး)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

သံသဒါနဆွမ်းလောင်းလှူပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် အောင်သုခကျေးရွာ၌ ဝါဆိုလပြည့်နေ့မှ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့အထိ ဝါတွင်းကာလ ၁၃ ပတ် အတွင်း ဝေါပကအဖွဲ့များနှင့် ရုပ်ပိုစာပေအဖွဲ့၊ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများက ကျောင်းပေါင်း ၁၄ ကျောင်းမှ သံဃာတော်အပါး ၂၀၀ တို့ကို အရက်ဆွမ်း လောင်းလှူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြင့်ကျော်ဦး(ညောင်ပင်ကြီးစု)

ရှေးဟောင်းပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော် ခိုးယူသူများအား စုံစမ်းဖော်ထုတ်အရေးယူထား

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁

ဩဂုတ် ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ် ညောင်ရွှေမြို့နယ် သန်းတောင်ကျေးရွာ မေတော်ဘုန်းကြီးကျောင်းရှိ ရွှေချထားသော ဉာဏ်တော် အမြင့် နှစ်ပေခန့် ရှေးဟောင်းသစ်ပွားပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်တစ်ဆူ တန်ဖိုးငွေ ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ခန့်မှာ ပျောက်ဆုံးသွားကြောင်း သပြေပင်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဘချစ်၏ဖုန်းဖြင့် တိုင်ကြားချက်အရ နန်းပန်မြို့မရဲစခန်းမှ အမှုဖွင့်စုံစမ်း ခဲ့သည်။ အမှုမှ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူနှင့် ပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်ကို ပြန်လည်ရရှိရန် နန်းပန်မြို့မရဲစခန်းမှတစ်ဆင့် ၀၀၄ မွားက စုံစမ်းခဲ့ရာ မသင်္ကာသူ ညောင်ရွှေမြို့နယ် ရွာကြီးမြောက်အထက်ရွာနေ သန်းဦး(ခ)အယ်ပန်း (၄၂ နှစ်)အား အမှုဖြင့် စစ်မေးခဲ့သည်။ ထိုသို့မေးမြန်းရာ ၎င်းနှင့်အတူ ညောင်ရွှေမြို့နယ် ရွာလည် ရပ်နေ မျိုးသန်းစိုး(ခ)အယ်ချို (၃၉ နှစ်)၊ ညောင်ရွှေမြို့ ချောင်းဆုံရွာနေ အယ်အော်(ခ)စောနောင်တို့နှင့်အတူ မေတော်ဘုန်းကြီးကျောင်းမှ ပျောက်ဆုံး သွားသည့် ပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်အား ခိုးယူခဲ့ကာ ဘုရားနီကျေးရွာနှင့် သန်းတောင် ကျေးရွာကြားရှိ လမ်းဘေးချ်အတွင်း ဝှက်ထားခဲ့ကြောင်းသိရ၍ သက်သေများ နှင့်အတူ သွားရောက်ရှာဖွေသိမ်းဆည်းခဲ့ပြီး သန်းဦး(ခ)အယ်ပန်းပါ သုံးဦးတို့ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးအရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(ကိုရ)



ညောင်ရွှေမြို့အဝင်ရှိ သာစည်နဒီကန်ကြီးကို ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနကလုပ်ဆောင်

ညောင်ရွှေ ဩဂုတ် ၃၁

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ညောင်ရွှေမြို့အဝင်ရှိ သာစည်နဒီကန်ကြီး သည် မြို့ကျက်သရေဆောင်ဖြစ်သည့်အညီ မြို့နယ်ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန အနေဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က မြို့နယ် ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းဌေး ကြီးကြပ်၍ အင်းလေးကန်အတွင်းသို့ သန့်စင်ရေးအဖွဲ့ဖွဲ့စည်းရာ ရေအတွက် နန်းထိန်း

တံဆင့်နန်းထိန်းဆည်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ကန်ကြီးကိုခေတ်မီ စက်ကြီးဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်(အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါ လုပ်ဆောင်ချက်များကြောင့် သာစည်နဒီကန်အနောက်ဘက် ကမ်းရှိ လယ်မြေစက ၁၂၀၀ ကို လုံလောက်စွာရေထောက်ပံ့နိုင်ရန် ဝမ်းပင်များ စိုမ်းလန်းစိုပြည် ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(၀၅၄)



သထုံ၌ ရော်ဘာပျိုးခင်းနှင့် အဖူးကူးနည်းစနစ်များ သင်တန်းဖွင့်

သထုံ ဩဂုတ် ၃၁

သထုံမြို့နယ်ရှိ ရော်ဘာစိုက်တောင်သူများ နည်းစနစ်မှန်ကန်စွာစိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များထုတ်လုပ်နိုင်ပြီး ရော်ဘာပင်များအား သက်တမ်းပြည့် အစေးလုံးနိုင်စေရန်အတွက် မြို့နယ်စက်မှုသိပ္ပံနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနနှင့် ရော်ဘာစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူများအသင်းတို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်သည့် ရော်ဘာပျိုးခင်းနှင့် အဖူးကူးနည်းစနစ်များသင်တန်း(၂/၂၀၁၄)ကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက်က မြို့နယ်စက်မှုသိပ္ပံနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး၌ ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် သထုံမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစောဘသိန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ရော်ဘာစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူ များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာသန်းမျိုးက ဒေသအတွင်း ဖြစ်ပေါ်နေသည့် ရော်ဘာဈေးကွက်နှင့် ရော်ဘာခြံလုပ်ငန်းအခြေအနေတို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ စက်မှုသိပ္ပံနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်စန်းစန်းဝေက ရော်ဘာပျိုးခင်းသင်တန်းဖွင့်လှစ်ပေးရသည့် ရည်ရွယ်ချက်တို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ သင်တန်းတွင် စက်မှုသိပ္ပံနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်စွာလှိုင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက စနစ်ကျသည့် ရော်ဘာပျိုးခင်းနည်းစနစ်များ၊ ရော်ဘာ ပင်ထိန်းအစေးလုံးနည်းများ၊ ရော်ဘာပင်များ ရေရှည်ရှင်သန်ရေးထိန်းသိမ်းနည်းများကို သင်ကြားမည်ဖြစ်ပြီး သထုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရော်ဘာခြံရှင်နှင့် ခြံ လုပ်သား ၅၀ တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။

သက်ဦး(သထုံ)

Real estate advertisement for 'Kawng Kyaw Nee' (ကန်ကျွတ်နိုင်ပါကြောင်း) located in the Bhamo region. It details a plot of land with dimensions and offers contact information for a real estate agent.

Real estate advertisement for 'Kawng Kyaw Nee' (ကန်ကျွတ်နိုင်ပါကြောင်း) located in the Bhamo region. It details a plot of land with dimensions and offers contact information for a real estate agent.

Real estate advertisement for 'Kawng Kyaw Nee' (ကန်ကျွတ်နိုင်ပါကြောင်း) located in the Bhamo region. It details a plot of land with dimensions and offers contact information for a real estate agent.

Real estate advertisement for 'Kawng Kyaw Nee' (ကန်ကျွတ်နိုင်ပါကြောင်း) located in the Bhamo region. It details a plot of land with dimensions and offers contact information for a real estate agent.

Real estate advertisement for 'Kawng Kyaw Nee' (ကန်ကျွတ်နိုင်ပါကြောင်း) located in the Bhamo region. It details a plot of land with dimensions and offers contact information for a real estate agent.

Real estate advertisement for 'Kawng Kyaw Nee' (ကန်ကျွတ်နိုင်ပါကြောင်း) located in the Bhamo region. It details a plot of land with dimensions and offers contact information for a real estate agent.

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု



ပုဂ္ဂလိကအဖြစ်ဖြင့် အသင်းအဖွဲ့အစည်းများအတွက် အသင်းအဖွဲ့အစည်းများအတွက် အသင်းအဖွဲ့အစည်းများအတွက်

Main body text of the recruitment notice, detailing the positions and requirements for various roles in educational institutions.

အမည်ပြောင်း: တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ အထက(၁)၊ ပုဂံတန်း(က)မှ မောင်လင်း၊ ပြည်အောင်အား ယနေ့မှစ၍ မောင်ခိုင်ခန့်လင်းဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဝေါ်ရန်။ မောင်ခိုင်ခန့်လင်း

အမည်မှန်: ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ စိုးစံ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ နဝမတန်းမှ မဟာစဦးခင်၏ အမည်မှန်မှာ သန်းခေါင်စာရင်းအရ ၁/မညန(နိုင်) ၀၈၉၁၆၇ ဦးခင်မောင်စန်း ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးခင်မောင်စန်း

Large advertisement for recruitment. Title: ဝန်ထမ်းအဖြစ်အလိုရှိသူများ. Lists 20 job categories from Project Engineer to Tower Crane Operator. Includes application instructions and contact information.

Advertisement for recruitment. Title: မြန်မာ့နိုင်ငံတော်အတွက်. Lists requirements for various positions.

Advertisement for recruitment. Title: အမည်ပြောင်း. Details name change for a candidate.

Advertisement for recruitment. Title: ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း. Lists requirements for various positions.

Advertisement for recruitment. Title: ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း. Lists requirements for various positions.

Advertisement for recruitment. Title: ကုန်အမှတ်တံဆိပ်မူပိုင်ဖြစ်ကြောင်း. Details the process for trademark registration.

ကားပါကင် ရန်ဖြစ်ရမည့် 25' x 50'
 စမ်းချောင်းသိန်း(၂၀၀၀)တိုက်ခန်းဝယ်မလား

(၁) ခန်းဝယ်လျှင် သိန်း (၆၀၀) တန်

ကားပါကင်(၁)စီးစာနေရာ အခမဲ့ပေးမည်
 စုပေါင်းပိုင် အဆောက်အအုံအဖြစ် မှတ်ပုံတင်မည့် ကွန်ဒို

ဂရပ်မြေ (၁.၉၅) ဧကပေါ်ဆောက်ထား

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 စမ်းချောင်းမြို့နယ်တွင်ရှိသော



SANCHAUNG GARDEN

RESIDENCE

ကွန်ဒိုကိုဝယ်မလား

သင်ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်လိုက်ပါ

MARKETING BY - iGREEN Construction

ကြေးမြူမှု

ကြေးမြူမှု



စင်္ကာပူတွင် အကောင်းဆုံး ဟိုတယ်

MARINA BAY SANDS

ဒီဇိုင်း ရေးဆွဲခဲ့သော စင်္ကာပူနိုင်ငံ

၏ နာမည်ကြီး ဗိသုကာကုမ္ပဏီ Aedas

မှ ဒီဇိုင်းရေးဆွဲသော SANCHAUING GARDEN RESIDENCE ကွန်ဒို

(104) စမ်းချောင်းလမ်း၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်တွင် ကြိုတင်လေ့လာနိုင်ပါပြီ။

JUNCTION SQUARE

2,3,4 SEPTEMBER

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

စုပေါင်းပိုင်မြေစနစ်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်သော တိုက်ခန်း သက်သေခံလက်မှတ်



တိုက်ခန်းအားဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသည့် လွင်မိုး၏ မိသားစု၏တံဆိပ်

■ စုပေါင်းပိုင်မြေစနစ် စုပေါင်းပိုင်အဆောက်အအုံ၏ မြေအချိုးကျပိုင်ဆိုင်မှု သက်သေခံကဒ်ပြား ■

Condo Name	- Sanchaung Garden Residence	Room Sqft	- 1,056 sqft
Condo Reg No.	- 101-2015	Total Construct Area	- 659,518 sqft
Room No.	- 34	မြေအချိုးကျပိုင်ဆိုင်မှု(%)	- (0.1601)%
Township	- Sanchaung	Block No	- 27-D
Lot No	- 7A, 112 B, 7C/1, 112 A	Land Area	- 1.95 Acre

Sanchaung Garden Residence Condo အခန်းအမှတ် (၁၈) ငွေပေးချေမှုပုံစံ			
Room Sqft	1056	Price (သိန်း)	2,058
(၃၁)ကြိမ်အခွန်ကျ (၂၈)ကြိမ် ငွေချွတ်ချီးအခန်းအင်မည့်		1 sqft Price (သိန်း)	1.94
စတင်ဆောင်မည့် ကာလ			ဒီဇင်ဘာ - ၂၀၁၄
အခန်းအင်မည့် ကာလ			ဒီဇင်ဘာ - ၂၀၁၆

Sr	Payment Date			သိန်း
	Date	Month	Year	
Adv	2	9		18
1	12	9	2014	68
2	12	10		68
3	12	11		68
4	12	12		68
5	12	1		68
6	12	2	2015	68
7	12	3		68
8	12	4		68
9	12	5		68
10	12	6		68
11	12	7		68
12	12	8		68
13	12	9		68
14	12	10		68
15	12	11		68

Sr	Payment Date			သိန်း
	Date	Month	Year	
16	12	12	2015	68
17	12	1		68
18	12	2	2016	68
19	12	3		68
20	12	4		68
21	12	5		68
22	12	6		68
23	12	7		68
24	12	8		68
25	12	9		68
26	12	10		68
27	12	11		68
28	12	12	2017	68
29	12	1		68
30	12	2	68	

လိပ်စာ - 104 စမ်းချောင်းလမ်း၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ADD-104 Sanchaung Street, Sanchaung Township, Yangon. Latitude : 16.801944732686016, Longitude : 96.13471984863281

